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ÖVERKLAGAT AVGÖRANDE 
Göteborgs tingsrätts dom den 11 november 2019 i mål nr B 1275-19, se bilaga A 
  
PARTER (antal tilltalade 3) 
  
Klagande och motpart (Åklagare) 
Chefsåklagare Jonas Almström och kammaråklagare Jonas Arvidsson 
Åklagarmyndigheten 
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet 
  
Motpart (Målsägande) 
Adrian Kastrati 
Myntgatan 28 Lgh 1203 
417 02 Göteborg 
  
Klagande och motpart (Tilltalad) 
ALULA Lilay Biadghilign, 19930424-8157 
Styrgången 10 Lgh 1203 
417 64 Göteborg 
 
Ombud och offentlig försvarare: Advokat Ulrik Smedberg 
Advokatfirman SJS KB 
Kristinelundsgatan 16 
411 37 Göteborg 
  
SAKEN 
Förberedelse till mord m.m. 
_____________________________ 
 
 

HOVRÄTTENS DOMSLUT 

 

Hovrätten, som tillämpar 16 § och 29 § lagen (2010:1011) om brandfarliga och explo-

siva varor i dess lydelse före den 15 maj 2017, ändrar tingsrättens dom när det gäller 

ansvar för brott på så sätt att hovrätten ogillar åtalen för förberedelse till mord och 

grovt vapenbrott och bestämmer fängelsestraffets längd till 1 år 5 månader. 

 

Hovrätten ändrar tingsrättens dom när det gäller skadestånd på så sätt att hovrätten 

ogillar Adrian Kastratis skadeståndsyrkande. 
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Hovrätten ändrar tingsrättens dom i fråga om förverkande på så sätt att hovrätten ogil-

lar åklagarens yrkande om förverkande av en pistol och dess emballage, ammunition 

och GPS-sändare (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2019-5000, nr 

BG9934 p. 1, BG10684 p. 1-2, BG24224 p. 1, BG24965 p. 1, BG 25978 p. 1 och 

BG25981 p. 1). Beslagen hävs. 

 

Vad tingsrätten i övrigt förordnat om beslag ska bestå. 

 

Ulrik Smedberg får ersättning av allmänna medel med 213 825 kr, varav 162 443 kr 

för arbete, 7 967 kr för tidsspillan, 650 kr för utlägg och 42 765 kr för mervärdesskatt. 

Staten ska stå för denna kostnad.  

 
 
________________ 
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ÖVERKLAGAT AVGÖRANDE 
Göteborgs tingsrätts dom den 11 november 2019 i mål nr B 1275-19, se bilaga A 
  
PARTER (antal tilltalade 3) 
  
Klagande och motpart (Åklagare) 
Chefsåklagare Jonas Almström och kammaråklagare Jonas Arvidsson 
Åklagarmyndigheten 
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet 
  
Motpart (Målsägande) 
Adrian Kastrati 
Myntgatan 28 Lgh 1203 
417 02 Göteborg 
  
Klagande och motpart (Tilltalad) 
Henning Mikael RASMUS Dahl, 19921120-1190 
Frihetsberövande: Häktad 
Blidvädersgatan 7 
418 30 Göteborg 
  
Ombud och offentlig försvarare: Advokat Jonas Lundberg 
Gunnar Dellborgs Advokatbyrå AB 
Stora Badhusgatan 14 
411 21 Göteborg 
  
SAKEN 
Förberedelse till mord m.m. 
_____________________________ 
  
 
HOVRÄTTENS DOMSLUT 

 

Hovrätten, som även tillämpar 34 kap. 5 § första stycket brottsbalken, ändrar tingsrät-

tens dom när det gäller ansvar för brott på så sätt att hovrätten ogillar åtalen för förbe-

redelse till mord och grovt vapenbrott och bestämmer fängelsestraffets längd till 9 må-

nader. 

 

Hovrätten ändrar tingsrättens dom när det gäller skadestånd på så sätt att hovrätten 

ogillar Adrian Kastratis skadeståndsyrkande.  
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Rasmus Dahl ska stanna kvar i häkte till dess hovrättens dom i ansvarsdelen vinner 

laga kraft mot honom. Beslutet om häktning gäller längst till och med den dag då 

Rasmus Dahl tidigast skulle kunna bli villkorligt frigiven från det utdömda fängelse-

straffet om det hade verkställts. 

 

Hovrätten ändrar tingsrättens dom i fråga om förverkande på så sätt att hovrätten ogil-

lar åklagarens yrkande om förverkande av en pistol och dess emballage, ammunition, 

GPS-sändare och en balaklava (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2019-

5000, nr BG9934 p. 1, BG10684 p. 1-2, BG24224 p. 1, BG24965 p. 1, BG25978 p. 1, 

BG25981 p. 1 och BG990 p. 12). Beslagen hävs.  

 

Vad tingsrätten i övrigt har förordnat om beslag ska bestå. 

 

Jonas Lundberg får ersättning av allmänna medel med 195 838 kr, varav 137 592 kr 

för arbete, 17 348 kr för tidsspillan, 1 730 kr för utlägg och 39 168 kr för mervär-

desskatt. Staten ska stå för denna kostnad.  

 
________________ 
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ÖVERKLAGAT AVGÖRANDE 
Göteborgs tingsrätts dom den 11 november 2019 i mål nr B 1275-19, se bilaga A 
  
PARTER (antal tilltalade 3) 
  
Klagande och motpart (Åklagare) 
Chefsåklagare Jonas Almström och kammaråklagare Jonas Arvidsson 
Åklagarmyndigheten 
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet 
  
Motpart (Målsägande) 
Adrian Kastrati 
Myntgatan 28 Lgh 1203 
417 02 Göteborg 
  
Klagande och motpart (Tilltalad) 
EDDIE Robin Jobe, 19880517-5117 
Frihetsberövande: Intagen i kriminalvårdsanstalt 
Adress hos ombudet 
  
Ombud och offentlig försvarare: Advokat Kurt Eriksson 
Smedjegatan 5 E 
411 13 Göteborg 
  
SAKEN 
Förberedelse till mord m.m. 
_____________________________ 
  
 
HOVRÄTTENS DOMSLUT 

  

Hovrätten ändrar tingsrättens dom på så sätt att hovrätten bestämmer fängelsestraffets 

längd till 6 år 6 månader. 

 

Hovrätten fastställer att Eddie Jobe ska utge skadestånd till Adrian Kastrati med 

50 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 26 januari 

2019 till dess betalning sker. 

 

Om Eddie Jobe, innan denna dom i ansvarsdelen vunnit laga kraft mot honom, skulle 

friges från verkställighet av det straff som ådömts honom genom Hovrätten för Västra 
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Sveriges dom av den 10 oktober 2019 (mål B 3705-19), ska han omedelbart häktas och 

stanna kvar i häkte till dess den här domen har vunnit laga kraft mot honom. 

 

Vad tingsrätten förordnat om beslag ska bestå. 

 

Kurt Eriksson får ersättning av allmänna medel med 218 598 kr, varav 156 195 kr för 

arbete, 17 990 kr för tidsspillan, 693 kr för utlägg och 43 720 kr för mervärdesskatt. 

Staten ska stå för denna kostnad.  

 

________________  
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YRKANDEN I HOVRÄTTEN M.M. 

 

Alula Biadghilign har yrkat att hovrätten ogillar åtalet i sin helhet och lämnar Adrian 

Kastratis skadeståndsyrkande utan bifall. 

 

Rasmus Dahl har yrkat att hovrätten ogillar åtalet i sin helhet och lämnar Adrian 

Kastratis skadeståndsyrkande utan bifall. Han har även yrkat att hovrätten upphäver 

förordnandet om förverkande av den balaklava som tagits i beslag. 

 

Eddie Jobe har yrkat att hovrätten ogillar åtalet i sin helhet eller, i andra hand, utdömer 

en mildare påföljd. Han har även yrkat att hovrätten lämnar Adrian Kastratis skade-

ståndsyrkande utan bifall. 

 

Åklagarna har anslutningsvis yrkat att Alula Biadghilign, Rasmus Dahl och Eddie Jobe 

döms till längre fängelsestraff. 

 

Part har motsatt sig motparts ändringsyrkande. 

 

Åklagarna har beträffande åtalspunkten 3 inte längre gjort gällande att förberedelserna 

avsett mord på Agron Kastrati. Beträffande åtalspunkten 4 har åklagarna uppgett att de 

inte vidhåller gärningspåståendet i dess helhet utan endast gör gällande att Alula Bi-

adghilign någon gång under angiven tidsperiod i Göteborg uppsåtligen och utan till-

stånd innehaft handgranaten utan att ha tillstånd till det.  

 

Hovrätten anmärker att det i tingsrättens domslut avseende Eddie Jobe saknas beslut i 

fråga om skadestånd till Adrian Kastrati. Mot bakgrund av att det av tingsrättens dom-

skäl och domsluten avseende de båda andra tilltalade framgår att avsikten varit att be-

stämma att Eddie Jobe ska vara skadeståndsskyldig gentemot Adrian Kastrati, samt att 

Eddie Jobe därtill överklagat domen i den delen, konstaterar hovrätten att bristen i 

domslutet uppenbarligen beror på ett förbiseende och att det står klart att Eddie Jobe 

genom tingsrättens dom har ådömts att utge skadestånd till Adrian Kastrati på det sätt 

som framgår av hovrättens domslut.   



  Sid 8 
HOVRÄTTEN FÖR 
VÄSTRA SVERIGE 

DOM 
2020-02-12 

B 5444-19 

Avdelning 3  
 
UTREDNINGEN I HOVRÄTTEN 

 

Hovrätten har tagit del av i huvudsak samma skriftliga och muntliga bevisning som 

tingsrätten. 

 

Som ny skriftlig bevisning har åklagarna åberopat PM angående påträffade Wickr-

meddelanden, utdrag ur Cåbra (Åklagarmyndighetens verksamhetsstöd), spaningsfo-

ton, kompletterande sakkunnigutlåtande från NFC, fotografier, SMS-konversation, an-

teckningar från Frivården samt ett antal Wickr-meddelanden. Även Alula Biadghilign 

och Eddie Jobe har åberopat viss ny skriftlig bevisning.  

 

På begäran av åklagarna har tilläggsförhör hållits med Eddie Jobe, Rasmus Dahl och 

Carl Holgersson.  

 

Carl Holgersson har redogjort för upprättad PM angående påträffade Wickrmeddelan-

den och uppgett i huvudsak följande. Den vita iphone-telefonen som i beslagsprotokol-

let fått nummer G013 hittades i den hyrda Volvons mittkonsol. Att Eddie Jobe är den 

huvudsakliga brukaren av telefonen har framkommit genom att Eddie Jobe har gjort 

anspråk på telefonen samt att polisen genom hemlig telefonavlyssning kunnat sluta sig 

till detta. Användaren av telefonen har haft användarnamnet ”andersthornberg” på 

Wickr. Polisen har bara kunnat se inkommande meddelanden till ”andersthornberg”, 

inte utgående. ”andersthornberg” har tagit emot meddelanden från användaren ”hi-

singen4life”. Av meddelandena framgår att ”hisingen4life” har haft möte på Frivården 

den 24 januari 2019, vilket även Rasmus Dahl hade. Slutsatsen är att brukaren av ”hi-

singen4life” är Rasmus Dahl. Innehållet i övriga meddelanden från ”hisingen4life” 

stämmer väl överens med att admintelefonen har tagit emot meddelanden från GPS-

pucken med SIM-kortet ”Tjej” och admintelefonens rörelser.  

 

Eddie Jobe har uppgett att han inte har något Wickr-konto, att han inte vet något om 

användarnamnet ”andersthornberg” och att han inte är brukare av den aktuella telefo-

nen. Han har vidare uppgett att flera andra som han inte vill namnge ha använt telefo-

nen.  
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Rasmus Dahl har uppgett att det är riktigt att han besökte Frivården den 24 januari 

2019 men att det inte är han som är ”hisingen4life” och att han inte har följt efter GPS-

pucken med SIM-kortet ”Tjej” till Borås.  

 

På begäran av Eddie Jobe har Marvin Alaei och Drago Desancic hörts som nya vittnen.  

 

Marvin Alaei har berättat i huvudsak följande. Under hösten 2018 fick han via en app 

kontakt med en person som hette Jerry som kunde hyra ut ett garage till honom. Han 

träffade Jerry på Väderleksgatan och hade då med sig sin Saab. Han betalade 700 kr 

för en månads hyra och parkerade Saaben i garaget. Det var trångt. Saaben hade han 

köpt av en äldre man för 6 000-8 000 kr. Saaben registrerades på Hasse Stenberg ef-

tersom han inte ville att den skulle kunna kopplas till honom. Alla som behöver en bil-

målvakt känner till Hasse Stenberg. Han tror att det fanns en uppsättning nycklar till 

Saaben. Han tror att den som hyrde ut garaget också hade tillgång till garaget under ut-

hyrningsperioden. Han frågade inte varför och vet inte hur Jerry skulle kunna få ut 

Saaben ur garaget. Det fanns tre hyllor i garaget, dels på väggen rakt fram, dels på si-

dorna. Det fanns också hyllor ovanför bilen. Han fick tillgång till garaget den 25 eller 

den 26 oktober 2018. I Saaben förvarade han ammunition, kaliber 7.65 mm. Patro-

nerna passar i olika vapen, bland annat i ett som han hade köpt bara någon dag tidi-

gare. Han betalade 20 000-25 000 kr, pengar som han fått från narkotikahandel, för 

vapnet och han köpte det av en person som nu är avliden. Köpet ägde rum i närheten 

av garaget. Han lade vapnet i en vit plastpåse som han sedan lade i en papperspåse från 

butiken Rituals, vilket han tyckte var lämpligt eftersom det inte går att se några kontu-

rer genom papperspåsen. Han placerade sedan papperspåsen på den högra hyllan i ga-

raget. Han känner inte till Simon Gibba. Ammunitionen var inte lika dyr som vapnet. 

Han skulle ha vapnet till beskydd eftersom han kände sig hotad. Han bodde ganska 

nära garaget. Ingen annan visste om att han hade köpt vapnet. Han berättar om vapnet 

först nu eftersom han inte vill att oskyldiga ska dömas. Han har vuxit upp i Påvelund, 

Västra Frölunda, och ingår inte i något gäng i Biskopsgården. Han vet vem Dentin 

Jobe är och de träffas ibland genom gemensamma bekanta. Han känner inte Eddie 

Jobe. Alula Biadghilign har han sett på en nattklubb för några år sedan, men Rasmus 
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Dahl har han aldrig tidigare sett. Det är riktigt att han hade nycklarna till garaget och 

till Saaben i sin väska när han greps i början av november 2018.  

 

Drago Desancic har berättat i huvudsak följande. Han har en Volvo XC60 som an-

vänds av både honom själv och hans dotter Daniella. Han och Daniella bor på Höstvä-

dersgatan. Han kan ha parkerat sin bil på de andra adresser som han tillfrågas om. Da-

niellas mamma bor på Trastgatan i Borås och Daniella tar bilen dit ibland. Han känner 

inte Adrian Kastrati eller Agron Kastrati och har aldrig träffat någon av dem, men han 

vet att Daniella känner Adrian Kastrati. Han blev mycket upprörd och orolig när advo-

kat Kurt Eriksson ringde honom och uppgav att det suttit en GPS-sändare under hans 

bil.  

 

HOVRÄTTENS DOMSKÄL 

 

Skuld 

 

Åtalspunkterna 1-3 (grovt vapenbrott, grovt häleri och förberedelse till mord) 

 

Tingsrätten har i sin dom redogjort för åklagarnas beskrivning av bakgrunden till de 

åtalade gärningarna och dess sammanhang. Vad avser förekomsten av ett kriminellt 

nätverk, de tilltalades anknytning till ett sådant och den påstådda konflikten mellan Ed-

die Jobe och Adrian Kastrati med familjer gör hovrätten ingen annan bedömning än 

tingsrätten. Det är således hovrättens uppfattning att det är bevisat att det finns ett kri-

minellt nätverk i vilket de tre tilltalade ingår, att Eddie Jobe har en ledande position i 

detta nätverk samt att nätverket har en pågående konflikt med i vart fall Adrian 

Kastrati. 

 

Vad hovrätten har att ta ställning till är om Eddie Jobe, Rasmus Dahl och Alula Bi-

adghilign gemensamt och i samförstånd på det sätt som åklagarna påstått har gjort sig 

skyldiga till förberedelse till mord på Adrian Kastrati.  

 



  Sid 11 
HOVRÄTTEN FÖR 
VÄSTRA SVERIGE 

DOM 
2020-02-12 

B 5444-19 

Avdelning 3  
 
Bestämmelsen om förberedelse till brott finns i 23 kap. 2 § brottsbalken. Av första 

stycket framgår att förberedelsen kan vara av två slag. Det fall som är aktuellt i målet 

är att någon med uppsåt att utföra eller främja brott skaffar, tillverkar, lämnar, tar 

emot, förvarar, transporterar, sammanställer eller tar annan liknande befattning med 

något som är särskilt ägnat att användas som hjälpmedel vid ett brott.  

 

För att Eddie Jobe, Rasmus Dahl och Alula Biadghilign ska kunna dömas för förbere-

delse till mord krävs således att de har tagit befattning med de föremål som anges i 

gärningsbeskrivningen, att dessa föremål kan anses särskilt ägnade att användas som 

hjälpmedel vid brott och att de tre haft uppsåt att döda Adrian Kastrati.   

 

GPS-puckarna, admintelefonen och SIM-kort 

 

Hovrätten konstaterar inledningsvis att det av utredningen framgår att Adrian Kastrati, 

och andra personer med anknytning till honom har varit övervakade med hjälp av 

GPS-puckar som placerats under bilar som brukats av dessa personer. Någon utredning 

som visar vem som placerat GPS-puckarna under bilarna finns inte, men det är klarlagt 

att puckarna har administrerats från den telefon som i målet kallats admintelefonen.  

 

Det är flera SIM-kort som är aktuella i utredningen. Av störst intresse är SIM-korten 

som benämnts ”Svart K” och ”Tjej”. Med ledning av SIM-kortens IMSI-nummer går 

det att dra slutsatsen att SIM-kortet ”Svart K”, vilket satt i den GPS-puck som påträffa-

des under Kreshnik Kastratis bil GZK111, och SIM-kortet i admintelefonen sannolikt 

har köpts av samma person och att inköpet skett från Doulis Livs i Göteborg. Med led-

ning av IMSI-numren går vidare att dra den slutsatsen att SIM-kortet ”Tjej”, vilket satt 

i en av de GPS-puckar som påträffats under Adrian Kastratis bil WAE873, sannolikt 

har haft samma innehavare som det SIM-kort som påträffades i mittkonsolen på Vol-

von YOF558 vid gripandet av de tre tilltalade. Även admintelefonen påträffades i 

YOF558. Det finns således ett tydligt samband mellan samtliga SIM-kort, GPS-puck-

arna och admintelefonen. 
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Redan det faktum att Eddie Jobe, Rasmus Dahl och Alula Biadghilign vid aktuellt till-

fälle färdades tillsammans i YOF558 talar starkt för att alla tre har disponerat och tagit 

befattning med admintelefonen. Det finns därutöver ytterligare omständigheter som ta-

lar för samma slutsats. 

 

Förutom att Eddie Jobe vid tiden för gripandet var förare av YOF558 går det att knyta 

bilen och innehållet i bilen till honom på fler sätt. I förardörrens förvaringsfack fanns 

en balaklava på vilken påträffats DNA från Eddie Jobe (Grad +4), det fanns pappers-

handlingar tillhörande honom i bilen och det fanns därtill en parkeringsbiljett och en 

parkeringsbot från gator där Eddie Jobe har en naturlig anledning att vistas och bevisli-

gen befunnit sig. Härtill kommer att det genom Beilul Abrahas vittnesmål är klarlagt 

att hon, omgående efter det att hon hyrt YOF558, överlämnade bilen till Eddie Jobes 

bror Dentin. Det kan alltså inte ha varit en ren tillfällighet att Eddie Jobe färdades i 

hyrbilen vid tillfället.  

 

I hovrätten har åklagarna som ny skriftlig bevisning åberopat Wickr-meddelanden som 

påträffats i den vita iphone som vid gripandet låg i mittkonsolen i YOF558. Genom 

den skriftliga bevisningen samt genom vittnesförhöret med polismannen Carl Holgers-

son framkommer att ägaren av Wickr-kontot på telefonen har användarnamnet ”an-

dersthornberg”. Eddie Jobe har förnekat att det är hans telefon och att det är han som är 

användare av aktuellt Wickr-konto. Mot bakgrund av att Eddie Jobe under förunder-

sökningen, innan polisen knäckte lösenordsskyddet, gjort anspråk på telefonen och att 

polisen vid hemlig telefonavlyssning konstaterat att telefonnumret knutet till SIM-kor-

tet i telefonen främst har använts av Eddie Jobe, finner hovrätten dock utrett att Eddie 

Jobe har varit den huvudsakliga brukaren av den och att det är han som har använt sig 

av användarnamnet ”andersthornberg” på Wickr.  

 

Av den skriftliga bevisningen framgår vidare att ”andersthornberg” den 24-25 januari 

2019 mottagit ett flertal meddelanden från ett Wickr-konto med användarnamnet ”hi-

singen4life”. Möjligheten att brukaren av användarnamnet ”hisingen4life” haft ett 

möte på Frivården samtidigt som Rasmus Dahl och även funnit anledning att berätta 

detta för Eddie Jobe genom ett Wickr-meddelande finner hovrätten vara så osannolik 
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att den kan lämnas utan avseende. Den slutsatsen kan därför dras att det är Rasmus 

Dahl som är brukaren av användarnamnet ”hisingen4life”.  

 

De meddelanden som Rasmus Dahl således skickat till Eddie Jobe genom Wickr den 

24-25 januari 2019 talar enligt hovrättens uppfattning tydligt för att Rasmus Dahl de 

dagarna har ägnat sig åt övervakning med hjälp av admintelefonen. T.ex. skickas föl-

jande meddelanden från ”hisingen4life” till ”andersthornberg” den 25 januari 2019: 
 

Kl. 23:02:22 ”Brosh tjej är påväg mot borås nästan frame i borås är det någon ide att följa den ditåt elr 

va tycker du?”   

 

Kl. 23:10:16 ”Ja är ute ja kan åka med hon bruden en lite tripp haha” 

 

Kl. 23:38:42 ”Lämnar staden nu kommer stänga av denna hela resan så den inte visar ja har varit iväg vi 

hörs imorgon då sov bäst bästa brosh” 
 

Samtidigt som dessa meddelanden skickas mottar admintelefonen information om att 

”Tjej” kl. 00.15 den 26 januari 2019 befunnit sig i Borås och det framkommer vidare 

att admintelefonen vid samma tid kopplar upp mot en mast strax väster om Borås. Av 

detta går inte att dra någon annan slutsats än att Rasmus Dahl vid tidpunkten haft hand 

om admintelefonen. 

 

Till detta kommer det faktum att det av den skriftliga bevisningen framgår att det 

skickades en positionsförfrågan från admintelefonen till både ”Svart K” och ”Tjej” den 

26 januari 2019 kl. 20.12. Vid den tidpunkten utvisar den skriftliga bevisningen i form 

av telefonernas mastpositioneringar samt foton från både övervakningen av garaget 

och fotografier från Cirkle K att Eddie Jobe, Rasmus Dahl och Alula Biadghilign fär-

dades tillsammans i Volvon YOF558. 

 

Både Eddie Jobe och Rasmus Dahl är mot ovanstående bakgrund starkt knutna till ad-

mintelefonen och det råder inget tvivel om att de båda har disponerat och tagit befatt-

ning med telefonen den 26 januari 2019.  

 



  Sid 14 
HOVRÄTTEN FÖR 
VÄSTRA SVERIGE 

DOM 
2020-02-12 

B 5444-19 

Avdelning 3  
 
Det saknas utredning i målet som visar att Alula Biadghilign hanterat admintelefonen 

eller varit involverad i övervakningen av GPS-puckarna före den 26 januari 2019. Ad-

mintelefonen anträffades dock i en nätficka precis framför den plats i bilens baksäte 

där Alula Biadghilign satt vid båda de tillfällen under kvällen den 26 januari 2019 då 

bilen kontrollerades av polis. Mot denna bakgrund och eftersom telefonen, som kon-

staterats ovan, har använts då samtliga tilltalade befunnit sig i bilen finner hovrätten 

uteslutet att så skulle ha skett utan att Alula Biadghilign varit delaktig i hanteringen. 

Det är således utrett att även Alula Biadghilign har disponerat admintelefonen under i 

åtalet angiven tidpunkt. 

 

Den stulna Peugeoten  

 

Som tingsrätten konstaterat står det klart att Jerry Forsberg den 27 oktober 2018, med 

sin svärmor Ann-Charlotte Sjöberg som bulvan, hyrt garaget av Dzevad Ohranovic och 

fått två nycklar till garaget. Genom Jerry Forsbergs uppgifter och vad Marvin Alaei be-

rättat i hovrätten är vidare utrett att Marvin Alaei kort tid därefter mottog en nyckel till 

garaget från Jerry Forsberg samt parkerade en äldre Saab RBW764 i garaget. Saaben 

har av allt att döma stått parkerad i garaget hela tiden från det att den ställdes dit fram 

till den 26 januari 2019. 

 

Tingsrätten har noga redogjort för de tre tilltalades besök vid och i garaget den 26 ja-

nuari 2019 och vilka slutsatser som kan dras av bevisningen i denna del. Hovrätten de-

lar i huvudsak tingsrättens uppfattning och konstaterar att det genom den omfattande 

kartläggningen av mot vilka master främst Eddie Jobes mobiltelefoner kopplat upp 

jämte Jerry Forsbergs uppgifter om händelseförloppet och vad som framkommer av fil-

merna från den hemliga kameraövervakningen är klarlagt att Eddie Jobe, Rasmus 

Dahl, Alula Biadghilign och Jerry Forsberg med gemensamma ansträngningar flyttade 

ut Saaben ur garaget och i stället placerade en Peugeot i garaget.  

 

Utredningen visar att Peugeoten stals natten till den 26 januari 2019 och att den, då den 

påträffades i garaget, var försedd med falska skyltar. Av Jerry Forsbergs uppgifter 
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framgår att det var Eddie Jobe som skulle köpa Peugeoten för 5 000 kr, men att Jerry 

Forsberg fick lägga ut pengarna för honom.  

 

Enligt hovrättens uppfattning talar omständigheterna kring inköpet av Peugeoten samt 

hur den ställdes in i garaget entydigt för att inte bara Eddie Jobe utan även övriga in-

blandade var väl medvetna om att det var en stulen bil de hanterade. Sättet på vilket 

man samarbetade kring att få in bilen i garaget gör också att det får anses klarlagt att 

alla tre tilltalade tagit befattning med och disponerat bilen under den tid som åtalet av-

ser.   

 

Garaget, vapnet och ammunitionen 

 

Det är utrett att Marvin Alaei hade nycklar till garaget och till Saaben i sin väska när 

han greps den 2 november 2018. Tingsrätten har redogjort för Jerry Forsbergs uppgif-

ter om hur Eddie Jobe kommit i åtnjutande av den andra nyckeln till garaget och hur 

det kom sig att garaget sedermera i stället låstes med ett hänglås. Hovrätten ansluter sig 

till tingsrättens bedömning av Jerry Forsbergs uppgifter samt övrig bevisning i denna 

del och konstaterar att det är utrett att Eddie Jobe, efter gripandet av Marvin Alaei den 

2 november 2018, varit den som haft tillgång till garaget.  

 

Vid husrannsakan påträffades vapnet i hyllan till höger i garaget. Vapnet låg i en vit 

plastpåse som i sin tur låg i en vit papperspåse. Några fingeravtryck eller DNA-spår 

har inte säkrats från vare sig vapnet eller påsarna. Ammunitionen påträffades i två på-

sar som låg i baksätet respektive på golvet i den äldre Saaben. På den ena påsen med 

ammunition säkrades fingeravtryck från en person vid namn Simon Gibba, som enligt 

Daniel Necks lämnade uppgifter, har anknytning till det kriminella nätverket. 

 

Marvin Alaei har i hovrätten uppgett att det var han som placerade vapnet och ammu-

nitionen i garaget respektive i Saaben. Någon annan nyckel till Saaben än den som 

Marvin Alaei disponerade fanns såvitt framgått inte tillgänglig. Eftersom Marvin Alaei 

hade nämnda nycklar i sin ägo när han greps finner hovrätten att mycket talar för att 
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det är Marvin Alaei som placerat vapnet och ammunitionen i garaget någon gång mel-

lan den 27 oktober och den 2 november 2018.  

 

Det ovan anförda innebär att vapnet och ammunitionen måste ha funnits i garaget un-

der nästan tre månader och att Eddie Jobe under denna tid haft tillgång till vapen, am-

munition och garage. Även om utredningen enligt hovrättens uppfattning inte tillåter 

slutsatsen att Marvin Alaei införskaffat och placerat vapnet och ammunitionen i gara-

get på uppdrag av Eddie Jobe, är det inte rimligt att Marvin Alaei skulle var den ende 

som kände till dessas placering i garaget.  Utredningen i målet visar att Marvin Alaei 

ingår i samma kriminella nätverk som Eddie Jobe och Eddie Jobe har, som konstaterats 

ovan, haft tillgång till garaget under den inte obetydliga tiden efter det att Marvin Alaei 

greps. Vid en samlad bedömning av vad som framkommit och sett i ljuset av det som i 

övrigt har kommit fram anser hovrätten att det är uteslutet att Eddie Jobe inte känt till 

och haft förfogande över vapnet och ammunitionen under den tid som åtalet avser.  

 

Samma slutsats går dock inte att dra avseende Rasmus Dahl och Alula Biadghilign. 

Vad gäller Alula Biadghilign finns inget som talar för att han har haft tillgång till gara-

get och det finns heller ingen bevisning som visar att han haft kontakter med Eddie 

Jobe dagarna före den 26 januari 2019 eller i övrigt under den tid som Eddie Jobe för-

fogat över garaget. Filmerna från den hemliga kameraövervakningen visar inte att 

Alula Biadghilign, som därtill synes obekant med hur garaget var låst, tar någon befatt-

ning med vapnet eller ammunitionen. Samma sak gäller för Rasmus Dahl. Att denne 

haft kontakter med Eddie Jobe dagarna före den 26 januari 2019 och deltagit i över-

vakningen av familjen Kastrati innebär inte att det, mot hans bestridande och i avsak-

nad av annan bevisning, går att dra slutsatsen att han känt till och förfogat över vapnet 

eller ammunitionen.  

 

Till skillnad från tingsrätten finner hovrätten således att endast Eddie Jobe är överbevi-

sad om att ha disponerat vapnet och ammunitionen under den tid som avses i åtalet.   
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Uppsåt och rubricering 

 

För att någon ska kunna dömas för ett förberedelsebrott krävs att gärningsmannen har 

haft uppsåt såväl i förhållande till förberedelsehandlingen som i förhållande till det ef-

terföljande brottet, i det här fallet till mord. När det gäller uppsåt i förhållande till det 

efterföljande brottet har Högsta domstolen uttalat att det räcker med uppsåt att brott av 

ett visst slag ska komma till stånd, även om det ännu inte föreligger en konkret brotts-

plan (se rättsfallet NJA 2011 s. 627). 

 

Vad avser Eddie Jobe är det visat att han vid gripandet disponerade en telefon som an-

vänts tillsammans med GPS-puckar i syfte att lokalisera Adrian Kastrati, en nyligen 

stulen, falskskyltad bil samt vapen och ammunition. Hovrätten delar tingsrättens upp-

fattning att dessa föremål ska betraktas som föremål särskilt ägnade att användas som 

hjälpmedel vid brott i den mening som avses i 23 kap. 2 § första stycket 2 brottsbalken. 

 

En sammantagen bedömning av det faktum att Eddie Jobe tagit befattning med 

nämnda föremål och vad som framkommit om ett kriminellt nätverk och den pågående 

konflikten mellan Eddie Jobe och Adrian Kastrati samt de attentat som den sistnämnde 

tidigare varit utsatt för, ger enligt hovrättens mening inte utrymme för någon annan 

slutsats än att Eddie Jobes syfte med befattningen varit att förr eller senare ta livet av 

Adrian Kastrati. Faran för att brottet skulle komma att fullbordas kan inte anses ha va-

rit ringa. Eddie Jobe ska därför dömas för förberedelse till mord.  

 

Det går dock enligt hovrättens uppfattning inte att dra lika långtgående slutsatser avse-

ende Alula Biadghilign och Rasmus Dahl. Vid denna bedömning är det av stor vikt att 

ingen av dem har bevisats tagit befattning med vare sig vapnet eller ammunitionen.  

 

Vad gäller Alula Biadghilign saknas därtill utredning angående hans kontakter med de 

övriga två tilltalade före den 26 januari 2019. Enbart det faktum att hovrätten i och för 

sig funnit styrkt att han ingår i det nätverk där Eddie Jobe har en ledande position samt 

vad hovrätten i övrigt funnit styrkt avseende händelserna den 26 januari 2019 kan inte 

tas till intäkt för att han varit införstådd med och aktiv i att planera ett mord på Adrian 
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Kastrati. Åtalet för förberedelse till mord ska därför ogillas i förhållande till Alula Bi-

adghilign.  

 

Vad avser Rasmus Dahl har i målet upplysts om att han frigavs från ett längre fängel-

sestraff den 4 januari 2019. Under den tid som han avtjänade fängelsestraffet hade han 

såvitt framkommit enbart kontakt med sin närmaste familj. Den nya bevisning som 

åklagarna åberopat i hovrätten visar dock att Rasmus Dahl i vart fall sedan den 24 ja-

nuari 2019 återupptagit kontakten med Eddie Jobe. Rasmus Dahls delaktighet i över-

vakningen av GPS-puckarna den 24-26 januari 2019 och hans hantering av den 

nystulna Peugeoten den 26 januari 2019 är besvärande för honom. Det utgör dock inte, 

mot hans nekande, tillräcklig bevisning för slutsatsen att han tillsammans och i samför-

stånd med Eddie Jobe förberett ett mord på Adrian Kastrati. Åtalet för förberedelse till 

mord ska därför ogillas även i förhållande till Rasmus Dahl.  

 

Eftersom både Alula Biadghilign och Rasmus Dahl har tagit befattning med den stulna 

Peugeoten på ett sätt som är ägnat att försvåra ett återställande ska de dömas för häleri. 

Hovrätten delar tingsrättens uppfattning att gärningen är att bedöma som grovt brott.  

 

Eddie Jobe ska på av tingsrätten angivna skäl utöver förberedelse till mord dömas för 

grovt vapenbrott och grovt häleri i konkurrens.  

 

Åtalspunkten 4 (brott mot lagen om brandfarliga och explosiva varor) 

 

Av utlåtandet från NFC framgår att resultaten talar extremt starkt (Grad +4) för att den 

inte obetydliga mängd DNA, vilket enligt forensikern Weine Drotz innebär en minskad 

sannolikhet för s.k. sekundärspår, som påträffats på handgranatens kropp kommer från 

Alula Biadghilign, om man bortser från möjligheten att det kommer från en nära släk-

ting. Hovrätten instämmer i tingsrättens bedömning att alternativet att en nära släkting 

till Alula Biadghilign skulle ha avsatt DNA på handgranaten kan uteslutas.  

 

Mot bakgrund av den pågående konflikten mellan det kriminella nätverk, som Alula 

Biadghilign kan knytas till, och Adrian Kastrati, delar hovrätten vidare tingsrättens 
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uppfattning att sannolikheten för att Alula Biadghilign skulle ha avsatt en tillräckligt 

stor mängd DNA på ett föremål och att föremålet en kort tid därefter skulle ha använts 

av någon annan som hanterat handgranaten – och därigenom avsatt Alula Biadghiligns 

DNA – är så begränsad att den kan lämnas utan avseende.  

 

Hovrätten finner således att det genom åklagarnas bevisning inte kan dras någon annan 

slutsats än att Alula Biadghilign under angiven tidsperiod har hanterat handgranaten på 

påstått sätt. Han ska därför dömas för brott mot lagen om brandfarliga och explosiva 

varor och gärningen ska, av de skäl som åklagarna har angett, bedömas som grovt 

brott.  

 

Straffbestämmelsen i lagen om brandfarliga och explosiva varor ändrades den 15 maj 

2017 och därefter den 1 januari 2018. Hovrätten tillämpar bestämmelsen i dess lydelse 

före den 15 maj 2017. 

 

Påföljd 

 

Rasmus Dahl 

 

Den brottslighet som Rasmus Dahl nu döms för har ett straffvärde motsvarande fäng-

else i 9 månader. Annan påföljd än fängelse kan inte komma ifråga. Fängelsestraffets 

längd ska bestämmas i enlighet med straffvärdet.   

 

Rasmus Dahl har begått gärningen under prövotid efter villkorlig frigivning. Hovrätten 

delar tingsrättens uppfattning att den villkorligt medgivna friheten ska förklaras helt 

förverkad.  

 

Alula Biadghilign 

 

Den brottslighet som Alula Biadghilign nu döms för har ett sammanlagt straffvärde om 

fängelse i 1 år och 5 månader. Annan påföljd än fängelse kan inte komma ifråga. Fäng-

elsestraffets längd ska bestämmas i enlighet med straffvärdet.  
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Eddie Jobe 

 

Vid bedömningen av straffvärdet avseende den brottslighet som Eddie Jobe döms för 

beaktar hovrätten vad gäller förberedelse till mord att det vid fullbordat brott hade varit 

fråga om ett mord som begåtts efter noggrann planering, med ett synnerligen kraftfullt 

vapen och i en kontext av gängkriminalitet. Dessa omständigheter talar för att ett full-

bordat brott haft ett straffvärde motsvarande livstids fängelse, eller i vart fall klart 

överstigande normalstraffet för mord, vilket innebär att också förberedelsebrottet har 

ett högt straffvärde. Utöver förberedelse till mord ska Eddie Jobe även dömas för grovt 

vapenbrott och grovt häleri, vilket i viss mån påverkar straffmätningen. Några förmild-

rande omständigheter har inte framkommit.  

 

Hovrätten anser mot denna bakgrund att straffvärdet för de brott som Eddie Jobe har 

gjort sig skyldig till är högre än vad tingsrätten har angett och att straffvärdet motsva-

rar fängelse i 6 år och 6 månader.  

 

Annan påföljd än fängelse kan inte komma ifråga. Fängelsestraffets längd ska bestäm-

mas i enlighet med straffvärdet.  

 

Skadestånd 

 

Vid angiven utgång i skuldfrågan beträffande åtalet för förberedelse till mord ska 

Adrian Kastratis skadeståndsyrkande gentemot Alula Biadghilign och Rasmus Dahl 

ogillas.  

 

Vad avser Eddie Jobes skadeståndsskyldighet gentemot Adrian Kastrati gör hovrätten 

ingen annan bedömning än den som tingsrätten har gjort. Eddie Jobe ska således utge 

ersättning för kränkning till Adrian Kastrati med 50 000 kr jämte ränta.  
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Beslag och förverkande 

 

Som en följd av bedömningen i skuldfrågan ska yrkandet om förverkande av en i be-

slag tagen kulsprutepistol och dess emballage, ammunition och GPS-sändare ogillas 

och beslagen hävas, i förhållande till Rasmus Dahl och Alula Biadghilign. Därtill ska 

yrkandet om förverkande riktat mot Rasmus Dahl av en balaklava ogillas och beslaget 

hävas.   

 

Vad tingsrätten i övrigt förordnat om beslag ska bestå.  

 

Häktning 

 

Rasmus Dahl 

 

På grund av risken för fortsatt brottslighet ska Rasmus Dahl kvarbli i häkte till dess do-

men i ansvarsdelen vinner laga kraft mot honom, dock längst till och med den dag då 

han tidigast skulle kunna bli villkorligt frigiven från det utdömda fängelsestraffet om 

det hade verkställts. 

 

Eddie Jobe 

 

För grovt vapenbrott är inte föreskrivet lindrigare straff än fängelse i två år och det är 

inte uppenbart att det saknas recidiv- och flyktfara. Om Eddie Jobe, innan denna dom i 

ansvarsdelen vunnit laga kraft mot honom, skulle friges från verkställighet av det straff 

som ådömts honom genom Hovrätten för Västra Sveriges dom av den 10 oktober 2019 

(mål B 3705-19), ska han därför omedelbart häktas och stanna kvar i häkte till dess den 

här domen har vunnit laga kraft mot honom. 

 

Övrigt 

 

Ersättningarna som försvararna har begärt för arbete i hovrätten är skäliga. Dessa kost-

nader ska stanna på staten.  
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ÖVERKLAGANDE, se bilaga B 

Överklagande senast den 11 mars 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hovrättslagmannen Henrik Winman, hovrättsrådet Emilie Strömberg, referent, tf. hov-

rättsassessorn John Rosell samt nämndemännen Gun Wågsjö och Inger Carlsson har 

deltagit i avgörandet. 

 

AVRÄKNINGSUNDERLAG, se aktbilaga 119 - 121 
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Rättelse/komplettering
Dom, 2019-11-11

Domskäl
 - Rättelse, 2019-11-25

Beslut av: rådmannen Caroline Björne

I domen under rubriken UTREDNING ska rätteligen också antecknats följande.
Åklagaren har vid huvudförhandlingen angett att bevisningen i punkten 6. och 7. i
bevisuppgiften på sid 6 i domsbilaga 1 (vittnesförhör med Daniel Neck och Tony
Olsson) även åberopas avseende åtalspunkten 4.
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 6

DOM
2019-11-11
meddelad i
Göteborg

Mål nr: B 1275-19

Postadress
404 83 Göteborg

Besöksadress
Ullevigatan 15

Telefon
031-701 10 06
E-post: avdelning6tgg@dom.se
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Telefax
031-774 00 92

Expeditionstid
måndag - fredag
08:00-16:30

PARTER

Tilltalad
ALULA Lilay Biadghilign, 19930424-8157
Frihetsberövande: Häktad
Styrgången 10 Lgh 1203
417 64 Göteborg

Offentlig försvarare:
Advokat Ulrik Smedberg
Advokatfirman SJS KB
Kristinelundsgatan 16
411 37 Göteborg

Åklagare
Chefsåklagare Jonas Almström och kammaråklagare Jonas Arvidsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

Målsägande
1. Adrian Kastrati

Myntgatan 28
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla
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2. Agron Kastrati
Myntgatan 28 Lgh 1203
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken

2019-01-26
2. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2019-01-26
3. Grovt häleri, 9 kap 6 § 1 st 1 p och 3 st brottsbalken

2019-01-26
4. Brott mot lagen om brandfarliga och explosiva varor, grovt brott, 29 a § 1 st lagen

(2010:1011) om brandfarliga och explosiva varor i sin lydelse före 1 januari 2018
2016-10-01 -- 2017-12-05

Åtal som den tilltalade frikänns från
1. Försök till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 1 § brottsbalken

2017-12-05
2. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § brottsbalken och 3 kap 11 § brottsbalken i sin

lydelse före 1 juli 2017 samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2016-10-01 -- 2017-12-05

Påföljd m.m.
Fängelse 5 år

Skadestånd
1. Alula Biadghilign ska solidariskt med Rasmus Dahl och Eddie Jobe betala skadestånd

till Adrian Kastrati med 50 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen
(1975:635) från den 26 januari 2019 till dess betalning sker.

2. Agron Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
3. Adrian Kastratis skadeståndsyrkande avseende åtalspunkten 4 avslås.
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Förverkande och beslag
1. I beslag tagen kulsprutepistol med emballage, ammunition och GPS-sändare förklaras

förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2019-
5000, nr BG9934 p. 1, BG10684 p. 1-2, BG24224 p. 1, BG24965 p. 1, BG25978 p. 1
BG25981 p. 1)

2. I beslag tagen handgranat, dricksglas samt snören förklaras förverkade. Beslagen ska
bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2017-5000, nr BG126310 p. 1-4)

3. Beslaget av mobiltelefon ska bestå tills domen vunnit laga kraft (Polismyndigheten
Region Väst, beslagsliggare 2019-5000, nr BG9894 p. 1).

Häktning m.m.
Alula Biadghilign ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft
mot honom.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Advokat Ulrik Smedberg får ersättning av staten med 966 411 kr. Av beloppet avser

680 340 kr arbete, 55 028 kr tidsspillan, 37 761 kr utlägg och 193 282 kr
mervärdesskatt.

2. Advokat Mikael Hansson får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med
315 257 kr. Av beloppet avser 242 880 kr arbete, 8 856 kr tidsspillan, 470 kr utlägg och
63 053 kr mervärdesskatt.

3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 6

DOM
2019-11-11
meddelad i
Göteborg

Mål nr: B 1275-19

Tilltalad
Henning Mikael RASMUS Dahl, 19921120-1190
Frihetsberövande: Häktad
Blidvädersgatan 7
418 30 Göteborg

Offentlig försvarare:
Advokat Jonas Lundberg
Gunnar Dellborgs Advokatbyrå AB
Stora Badhusgatan 14
411 21 Göteborg

Åklagare
Chefsåklagare Jonas Almström och kammaråklagare Jonas Arvidsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

Målsägande
1. Adrian Kastrati

Myntgatan 28
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla

2. Agron Kastrati
Myntgatan 28 Lgh 1203
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla

___________________________________
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DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken

2019-01-26
2. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2019-01-26
3. Grovt häleri, 9 kap 6 § 1 st 1 p och 3 st brottsbalken

2019-01-26

Påföljd m.m.
1. Fängelse 4 år 6 månader
2. Förordnande angående tidigare utdömt fängelse.

(HOVRÄTTEN FÖR VÄSTRA SVERIGE AVD 2, 2017-08-23, B3462/17)
- Villkorligt medgiven frihet förklaras helt förverkad.

Lagrum som åberopas
34 kap 1 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
1. Rasmus Dahl ska solidariskt med Eddie Jobe och Alula Biadghilign betala skadestånd

till Adrian Kastrati med 50 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen
(1975:635) från den 26 januari 2019 till dess betalning sker.

2. Agron Kastratis skadeståndsyrkande avslås.

Förverkande och beslag
1. I beslag tagen kulsprutepistol med emballage, ammunition och GPS-sändare förklaras

förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2019-
5000, nr BG9934 p. 1, BG10684 p. 1-2, BG24224 p. 1, BG24965 p. 1, BG25978 p. 1
BG25981 p. 1)

2. I beslag tagen balaklava förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten
Region Väst, beslagsliggare 2019-5000, nr BG990 p. 12).

3. Beslaget av mobiltelefon ska bestå tills domen vunnit laga kraft (Polismyndigheten
Region Väst, beslagsliggare 2019-5000, nr BG9884 p. 1).

Häktning m.m.
Rasmus Dahl ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot
honom.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.
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Ersättning
1. Advokat Jonas Lundberg får ersättning av staten med 402 679 kr. Av beloppet avser

299 460 kr arbete, 20 433 kr tidsspillan, 2 250 kr utlägg och 80 536 kr mervärdesskatt.
2. Advokat Mikael Hanssons ersättning, se s. 3
3. Staten ska stå för kostnaden för försvararna och målsägandebiträdet.

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 6

DOM
2019-11-11
meddelad i
Göteborg

Mål nr: B 1275-19

Tilltalad
EDDIE Robin Jobe, 19880517-5117
Frihetsberövande: Häktad
Häktet Göteborg
Box 216
401 23 Göteborg

Offentlig försvarare:
Advokat Kurt Eriksson
Smedjegatan 5 E
411 13 Göteborg

Åklagare
Chefsåklagare Jonas Almström och kammaråklagare Jonas Arvidsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

Målsägande
1. Adrian Kastrati

Myntgatan 28
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla

2. Agron Kastrati
Myntgatan 28 Lgh 1203
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla

___________________________________
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DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken

2019-01-26
2. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2019-01-26
3. Grovt häleri, 9 kap 6 § 1 st 1 p och 3 st brottsbalken

2019-01-26

Påföljd m.m.
Fängelse 4 år 6 månader

Lagrum som åberopas
34 kap 1 § 1 st brottsbalken

Förverkande och beslag
1. I beslag tagen kulsprutepistol med emballage, ammunition och GPS-sändare förklaras

förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2019-
5000, nr BG9934 p. 1, BG10684 p. 1-2, BG24224 p. 1, BG24965 p. 1, BG25978 p. 1
BG25981 p. 1)

2. I beslag tagen balaklava och mobiltelefon förklaras förverkade. Beslagen ska bestå
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2019-5000, nr BG10372 p. 3, BG10372
p. 21)

3. Beslaget av parkeringsbiljett, diverse handlingar, mobiltelefoner, kontantkort,
parkeringsanmärkning, ABUS-nyckel, tändningsnyckel och hänglås ska bestå tills
domen vunnit laga kraft (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2019-5000, nr
BG10372 p. 4-8, BG10372 p. 11, BG10372 p. 14, BG9861 p. 1, BG 9861 p. 3 och
BG9863 p. 1).

Häktning m.m.
Eddie Jobe ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot
honom.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Advokat Kurt Eriksson får ersättning av staten med 903 752 kr. Av beloppet avser

552 000 kr arbete, 147 056 kr tidsspillan, 23 946 kr utlägg och 180 750 kr
mervärdesskatt.

2. Advokat Mikael Hanssons ersättning, se s. 3
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3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.

___________________________________
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Motpart
JERRY Matias Forsberg, 19841203-4913
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Åklagare
Chefsåklagare Jonas Almström och kammaråklagare Jonas Arvidsson
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

___________________________________

DOMSLUT

Förverkande och beslag
Beslaget av mobiltelefon ska bestå tills domen vunnit laga kraft (Polismyndigheten Region
Väst, beslagsliggare 2019-5000, nr BG11381 p. 1).

Sekretess
Sekretessbestämmelserna i 22 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen ska vara fortsatt
tillämpliga på uppgifter om Jerry Forsbergs adress i bilagan Partsbilaga Sekretess.

___________________________________
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YRKANDEN M.M. 
 
Åklagarens yrkanden, se bilaga 1. 

 

Målsägandena Adrian Kastratri och Agron Kastrati, som biträtt respektive åtal, har 

yrkat skadestånd enligt bilaga 2. 

 

De tilltalade har förnekat samtliga gärningar och i konsekvens därmed bestritt 

skadeståndsyrkandena. Inget belopp har vitsordats som skäligt i och för sig men det 

finns inga invändningar mot sättet att beräkna ränta.  

 

Såvitt avser inställningar till yrkanden om beslag och förverkande, se nedan.  

 

De tilltalade har, som anhållna och sedermera häktade, varit frihetsberövade från 

den 27 januari 2019.  

 

UTREDNING 
 
De tilltalade och målsägandena har hörts. Åklagaren har åberopat omfattande övrig 

muntlig och skriftlig bevisning enligt bilaga 1 med viss komplettering/korrigering 

(aktbilaga 561-562, 642, 645, 653, 666 och 680). På åklagarens begäran har 

tingsrätten företagit syn på GPS-puck (även kallad GPS-sändare). Åklagaren har 

frånfallit vittnesförhör med Ann-Charlotte Sjöberg och Jenny Sjöberg. Åklagaren 

har, beträffande åberopad bevisning i åtalspunkten 4, frånfallit vad som åberopats i 

punkten 1 i bevisuppgiften på sid 17 i bilaga 1 och i stället åberopat förhör med 

målsäganden Adrian Kastrati avseende hans användande av och bränslet till aktuell 

bil till styrkande av åtalet. Det antecknas att Agron Kastrati även avseende 

åtalspunkten 4 hörts som målsägande och inte som vittne.  
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Eddie Jobe har åberopat muntlig och skriftlig bevisning (aktbilaga 558, 569, 671 -

674 och 677-678). Eddie Jobe har frånfallit vittnesförhör med Emelie Sjöberg. 

Blerim Kastrati, med vem Eddie Jobe åberopat vittnesförhör, utnyttjade sin rätt att i 

egenskap av närstående till målsägandena, avstå från att vittna. 

 

Alula Biadghilign har åberopat förhör med sakkunnig Anne Kihlgren och skriftlig 

bevisning och (aktbilaga 504, 570, 616-632 och 649-651).  

 

Rasmus Dahl har redovisat att han frigavs villkorligt den 4 januari 2019 och att han 

under fängelsevistelsen endast haft ett fåtal bevakade permissioner och då inte varit 

i kontakt med de medtilltalade. Dessa uppgifter har åklagaren inte ifrågasatt.  

 

Förhören och övrig bevisning redovisas, i relevanta delar, under domskäl. 

 
DOMSKÄL 
 
Skuld 
 

Åtalspunkt 1-3 
 

Allmän bakgrund 
 

Under senhösten 2018 fattade polisen, som sedan länge bedrivit omfattande 

underrättelsearbete mot gängkriminalitet i Biskopsgården, misstankar om att Eddie 

Jobe förvarade vapen i ett garage i en länga på Bäckängsgatan 10 på Hisingen. 

Under perioden 21 december 2018 fram till dess de tilltalade greps den 26 januari 

2019 bevakades garaget genom hemlig kameraövervakning.  

 

På kvällen den 26 januari 2019 greps de tilltalade när de satt i en bil, YOF558, på 

Gamla Björlandavägen i närheten av garaget. I garaget påträffades kulsprutepistolen 

( k-pisten) och den stulna bilen med stulna registreringsskyltar som anges i 
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åtalspunkterna 1-2. I en bil, Saab, RBW 764, parkerad i anslutning till garaget och 

som tills någon dryg timme före gripandet varit parkerad inne i garaget, påträffades 

den ammunition som anges i åtalspunkt 1. 

 

I bilen YOF558 påträffades bl.a. nyckel till ett hänglås på garageporten, en andra 

nyckel till den i garaget parkerade stulna bilen samt en telefon (fortsättningsvis 

”admintelefonen”) med vilken det gjorts förfrågningar om positionsbestämning för 

s.k. GPS-puckar. GPS-puckarna har kommit till polisens kännedom genom 

medlemmar av familjen Kastrati.  

 

Åklagaren har enligt åtalspunkt 3 påstått att k-pisten med till denna tillhörande 

ammunition av kaliber 7,65 mm, den stulna bilen i garaget med likaledes stulna 

skyltar samt admintelefonen som använts för övervakning med GPS-puckar, är 

föremål som de tilltalade tagit befattning med i förberedelser för att mörda Adrian 

Kastrati och/eller dennes far Agron Kastrati.  

 

Eddie Jobe påstås av åklagaren ha en ledande position i ett kriminellt nätverk där 

Rasmus Dahl och Alula Biadghilign ingår och sedan hösten 2016 ska det, enligt 

åklagaren, finnas en allvarlig konflikt mellan de tilltalade och den tidigare 

medlemmen av nätverket Adrian Kastrati och med denne allierade personer. Det har 

förekommit en mängd våldsdåd med skjutningar, varav några med dödlig utgång. 

Dessa beror enligt åklagaren på nämnda konflikt. Enligt åklagaren har även 

åtalspunkt 4 sin förklaring i konflikten.  

 

Kameraövervakningen av garaget har visat på för åtalet relevant aktivitet vid två 

tillfällen, nämligen kvällen den 26 januari 2019. Det är fråga om dels ett avsnitt där 

Rasmus Dahl och Alula Biadghilign är synliga vid garaget, dels ett avsnitt där även 

Eddie Jobe och den i målet hörde och för häleri medmisstänkte Jerry Forsberg 

förekommer.  
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De tilltalades uppgifter 
 

Samtliga tilltalade har förnekat att de är medlemmar i något kriminellt nätverk och 

Eddie Jobe har därtill uppgett att det enligt hans uppfattning inte finns något 

kriminellt nätverk liknande det som åklagaren beskrivit.  

 

Samtliga tilltalade har förnekat all vetskap om vapen, ammunition och 

admintelefonen och med till denna kommunicerande GPS-puckar. Likaså har de 

tilltalade förnekat vetskap om att den i garaget parkerade och falskskyltade bilen var 

stulen eller att de uppsåtligen agerat på något sätt som anges i åtalspunkt 2, även om 

Rasmus Dahl bekräftat att han, därtill ombedd av en person han inte velat namnge, 

kört in bilen i garaget på kvällen den 26 januari 2019.  

 

I framställningen nedan redovisas de tilltalades uppgifter i mer specifika 

hänseenden, i den mån uppgifter alls lämnats. En generell iakttagelse är att främst 

Rasmus Dahl men även Alula Biadghilign i betydande omfattning valt att inte svara 

på frågor.  

 

Jerry Forsbergs uppgifter 
 

Jerry Forsberg och Eddie Jobe har vuxit upp i samma område sedan de var små och 

känner varandra sedan dess. Jerry Forsberg har vidgått att han förmedlat den i åtalet 

stulna bilen.  

 

Jerry Forsberg har sammanfattningsvis lämnat följande uppgifter om sin egen 

delaktighet och roll i anskaffandet av garaget, parkering av en Saab med 

registreringsnummer RBW764, förflyttandet av densamma ur garaget samt 

parkerandet av den stulna Peugeoten WNH489, med stulen registreringsskylt 

WPL174 i garaget.  

 



17

  
 

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
 
Avdelning 6 

DOM 
2019-11-11 
 

B 1275-19 
 

 
 
 

 
- Garaget hyrdes av honom med hans svärmor Ann-Charlotte Sjöberg som 

hyrestagare men på Eddie Jobes begäran den 27 oktober 2018. Han fick två 

nycklar samma dag, varav han behöll en och en lämnades till Ann-Charlotte 

Sjöberg. 

- Ca en vecka senare blev han kontaktad av Eddie Jobe via appen Wickr. Alla 

kontakter via telefon har varit med Wickr, aldrig telefonsamtal eller sms. 

Han blev anvisad att möta en vän till Eddie Jobe för att köra in en Saab i 

garaget. Han träffade personen på Väderlekstorget och körde själv Saaben. 

Eddie Jobes vän kom i egen bil till garaget varefter personen fick nyckel till 

garaget och han fick 700 kr kontant i hyra för en månad.  

- Ca en vecka efter att Saaben körts in blev han ånyo kontaktad av Eddie Jobe 

som förklarade att Eddie Jobe behövde en nyckel till garaget för att personen 

som hade nyckeln åkt fast med nyckeln på sig. Han ringde och talade med 

sambons syster med anvisningen att Eddie Jobe skulle hämta nyckeln senare 

samma dag och fick också besked, troligen via sambon, att nyckeln släppts 

ned från balkongen hos hans svärmor till Eddie Jobe.  

- Eddie Jobe hörde tämligen omgående av sig efter att han fått nyckeln med 

beskedet att den inte fungerade. Han, Eddie Jobe och ytterligare en person 

han inte visste vem det var, besökte garaget samma dag och ”drog upp” 

garageporten, vilket innebar att garaget därefter var utan lås.  

- Dagen efter ordnade han ett begagnat hänglås med bara en nyckel och låste i 

den ögla som fanns vid portens högra sida samt lämnade nyckeln till Eddie 

Jobe. Efter dessa tre besök har han inte varit inne garaget förrän på kvällen 

den 26 januari 2019, då han blev ombedd av Eddie Jobe att komma dit och 

hjälpa till med att backa ut Saaben.  

- Runt middagstid den 26 januari 2019 blev han kontaktad av en vän, Daniel, 

som hade en bil att sälja (Peugeot WNH489, tingsrättens anmärkning) till 

Eddie Jobe för 5 000 kr. Daniel hämtade honom med Peugeoten i hans hem 

och de körde till garaget. Avsikten var att Eddie Jobe skulle komma dit men 

det hann Eddie Jobe inte. Det fungerade inte med att swisha så han fick själv 
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betala Daniel, dels 3 000 kr i kontanter, dels 2 000 kr efter uttag i automat. 

Han fick nycklarna till Peugeoten, som parkerades nära garaget.  

- På eftermiddagen-kvällen den 26 januari 2019, ungefär kl. 17, kom Eddie 

Jobe förbi hans lägenhet och hämtade nycklarna till Peugeoten.  

- Senare på kvällen hörde Eddie Jobe av sig igen och behövde hjälp med att få 

ut Saaben ur garaget eftersom Saaben saknade nyckel och växelväljaren stod 

låst i backläge.  

- Efter några minuter blev han hämtad av Eddie Jobe i en svart Volvo. Med i 

bilen var två andra personer han inte kände sedan tidigare. Han skjutsades 

till garaget och hade med sig ett stödhjul till en släpvagn och en 

skruvdragare som verktyg för att få ut Saaben. 

- Väl framme vid garaget fick han nyckeln till det av en av Eddie Jobes 

vänner i bilen, en av killarna i Eddie Jobes sällskap följde med honom in i 

garaget, porten stängdes, han lyckades få i friläge, porten öppnades och 

Saaben rullades ut. 

- Sedan Peugeoten körts in och garaget stängts fick han skjuts hem av Eddie 

Jobe och samma personer var med som när han blev hämtad.  

- Det var inga andra personer än han själv, Eddie Jobe och de två i bilen som 

närvarande när Saaben rullades ut och Peugeoten kördes in i garaget.  

 

Tingsrättens prövning  
 

Den fortsatta framställningen disponeras så att tingsrätten först värderar åklagarens 

påståenden om förekomsten av ett kriminellt nätverk, de tilltalades deltagande och 

positioner i detsamma samt förekomsten av en allvarlig konflikt med de tilltalade på 

ena sidan och Adrian Kastrati och med denne allierade personer på 

motståndarsidan.  

 

Därefter prövas gärningarna som sådana utifrån tillgänglig utredning.  
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Om förekomsten av kriminellt nätverk, de tilltalades knytning till sådant och 
påstådd konflikt (avsnittet gäller även åtalspunkt 4). 
 

Åklagaren har redovisat i huvudsak följande bakgrund till de åtalade gärningarna.  

 

I Biskopsgården har det vuxit fram kriminella nätverk som opererar vid och runt 

Vårväderstorget med bl.a. narkotikaförsäljning som en betydande inkomstkälla. 

Nätverken består av löst sammansatta grupperingar med personer som ofta vuxit 

upp tillsammans. Efter skjutningen och morden på Vår Krog & Bar på 

Vårväderstorget under våren 2015 återstod bara en kriminell gruppering som 

dominerade det aktuella området. I den grupperingen ingick Eddie Jobe och hans 

bror Sebastian som ledande aktörer men även Adrian Kastrati. Under hösten 2016 

uppstod en konflikt mellan Eddie Jobe och Adrian Kastrati. Rasmus Dahl och Alula 

Biadghilign, som ingick i nätverket, ställde sig på Eddie Jobes sida medan andra 

personer, bl.a. en Mohammed Sarhan, tog parti för Adrian Kastratis sida. Konflikten 

blev mycket våldsam och de olika sidorna har begått grova våldsdåd mot varandra 

även om Eddie Jobes sida varit överlägsen i styrka och våldsanvändning.  

 

Den 25 november 2016 utsattes Adrian Kastrati för ett mordförsök då han blev 

beskjuten och skadad. Den 25 december samma år sköts Mohammed Sarhan till 

döds. Ingen har dömts för mordet men Rasmus Dahl är dömd för grovt vapenbrott 

och skyddande av brottsling, grovt brott, avseende det mordet. Den 11 april 2018 

utsattes Adrian Kastrati och hans far Agron Kastrati för ett mordförsök, då de 

besköts i den bil de åkte i. Den 20 maj 2018 utfördes det s.k. Guldhedsmordet då en 

person vid namn Javier Flores, som av polisen bedömts vara knuten till Adrian 

Kastrati, sköts till döds. Den 2 november 2018 jagades Adrian Kastrati och Agron 

Kastrati av en person i bil. Denna person, Marvin Alaie, har bedömts vara knuten 

till Eddie Jobes nätverk. Marvin Alaie åtalades för försök till mord men friades från 

den brottsmisstanken. Marvin Alaie dömdes dock för bl.a. för grovt olaga hot. Den 

5 maj 2019 besköts Adrian Kastrati och hans flickvän. Eddie Jobes yngre bror 

Dentin är tillsammans med andra personer häktade såsom på sannolika skäl 
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misstänkta för mordförsök gällande sistnämnda händelse. Det har även under slutet 

av 2017 förekommit attacker vid adresser som bebos av släktingar till 

målsägandena liksom mot Eddie Jobes mammas bostad. Åtalspunkten 4 var också 

ett led i pågående gängkonflikt. 

 

Förhör gällande förekomsten av kriminellt nätverk och konflikt 
 

Adrian Kastrati har berättat att Eddie Jobe har en ledande roll i nätverket, att Alula 

Biadghilign och Rasmus Dahl är Eddie Jobes ”springpojkar”, att han och Eddie 

Jobe haft en konflikt sedan 2016 och att det är Eddie Jobe som ligger bakom 

våldsdåden mot honom. Adrian Kastrati har vidare uppgett att Mohammed Sarhan 

var en nära vän till honom som sköts till döds av Rasmus Dahl samt att Alula 

Biadghilign var den som sköt mot honom under hösten 2016. Adrian Kastrati har 

inte velat gå in på orsaken till konflikten men sagt att han inte har en konflikt med 

någon annan än Eddie Jobe.  

 

Agron Kastrati har, utan att gå in på några detaljer och uppenbarligen utan att vilja 

nämna Eddie Jobe vid namn, ändå pekat ut Eddie Jobe som den som ligger bakom 

attentaten mot Adrian Kastrati och honom.   

 

Eddie Jobe, som förnekat att han har en konflikt med Adrian Kastrati eller någon 

annan person i släkten Kastrati, har berättat att Adrian Kastrati rånat Vår Krog & 

Bar och tagit kassan från spelautomater som tillhört en annan inflytelserik kriminell 

gruppering.  

 

Rasmus Dahl och Alula Biadghilign har båda uppgett att de vet vem Adrian Kastrati 

är men att de inte har någon konflikt med denne eller andra personer i familjen 

Kastrati.   
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Tony Olsson, polis med mångårig erfarenhet av Biskopsgården, har berättat om ett 

rån på Vår Krog & Bar under 2016 som ska ha gjort Eddie Jobe irriterad över saker 

som inträffat i Eddie Jobes egen gruppering utan att Eddie Jobe godkänt det. Enligt 

Tony Olsson har restaurangägaren berättat att Eddie Jobe betalat för den förlust som 

gjorts i anledning av rånet. Tony Olsson har också, med referens till mordet på 

Mohammed Sarhan och att Adrian Kastrati blev skottskadad under slutet av 2016, 

berättat om en ”säljtelefon” med kontakter över narkotikaköpare, som det blivit 

schism om under 2016. Tony Olsson har sagt sig vara ”helt säker” på att det är 

personer i kretsen runt Eddie Jobe som stått bakom tidigare mordförsök på Adrian 

Kastrati.  

 

Både Tony Olsson och dennes kollega Daniel Neck, har berättat att Eddie Jobe har 

ett starkt inflytande över och befinner sig i toppen av ett kriminellt nätverk i vilket 

bl.a. de två övriga tilltalade, ovan nämnde Marvin Alaie samt en Simon Gibba (se 

nedan ang. spårsäkring på ammunition) ingår. Rasmus Dahl och Alula Biadghilign 

har av både Tony Olsson och Daniel Neck bedömts befinna sig på en mellannivå, 

under Eddie Jobe och hans bror Sebastian men inte heller längst ned i hierarkin.  

 

Berat Kastrati, kusin till Adrian Kastrati,  har hörts på Eddie Jobes begäran och 

uppgett att enligt hans uppfattning finns ingen konflikt mellan Eddie Jobe och 

Adrian Kastrati eller mellan deras familjer. På fråga från åklagaren har Berat 

Kastrati bekräftat att han avtjänat fängelsestraff från mars 2015 tills han frigavs 

2019.  

 

På Eddie Jobes begäran har också Håkan Pettersson, Fredrik Forsberg och Joakim 

Forsberg hörts till styrkande av att Jerry Forsberg själv haft anledning att skaffa 

vapen för att hämnas. Jerry Forsberg ska enligt nämnda vittnen ha blivit slagen av 

Joakim och Fredrik efter en dispyt gällande överlåtelse av en bil och ett kylskåp. 

Konflikten har gått ut på att Jerry Forsberg, enligt vittnena inte velat göra rätt för 
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sig, vilket medfört ett slagsmål mellan Jerry Forsberg å ena sidan och Fredrik och 

Joakim Forsberg å andra sidan.   

 

Tingsrättens bedömning om förekomsten av kriminellt nätverk de tilltalades 
knytning till sådant och påstådd konflikt (gäller även åtalpunkt 4) 
 

Uppgifterna från Daniel Neck och Tony Olsson har baserats på omfattande 

underrättelseverksamhet och mångårig polisiär närvaro i området. Det torde för 

övrigt vara den typen av underrättelseverksamhet som legat bakom att hemlig 

kameraövervakning mot garaget utfördes, med resultat att k-pisten hittades. Därtill 

har framkommit att per den 30 januari 2019, före det att samtliga tilltalade häktats i 

målet, har Jerry Forsberg, via den krypterade chattjänsten ”Wickr” instruerats att 

”ändra” uppgifter han lämnat under polisförhör. Den person som skickat 

meddelandet måste uppenbarligen ha känt till k-pisten, Saaben och den stulna 

Peugeoten. (aktbilaga 470, s. 527 ff). Faktum är att den version som den inte 

identifierade avsändaren instruerat Jerry Forsberg att lämna under tid då de 

tilltalade samtliga varit förhindrade att kommunicera med omvärlden, 

överensstämmer helt med den alternativa förklaring till vapenfyndet som Eddie 

Jobe försökt påvisa med hörande av vittnena Fredrik Forsberg, Joakim Forsberg och 

Håkan Pettersson. Det kan alltså konstateras att andra personer än de tilltalade 

uppenbarligen varit välinformerade om förekomsten av det hyrda garaget och i 

detalj (fabrikat på vapen och bilar) känt till dess innehåll och därtill, något 

förvånande, synes ha varit informerade om vad Jerry Forsberg i närtid uppgett i 

polisförhör. Jerry Forsberg har också utsatts för hot i syfte att förmå honom att 

berätta i enlighet med instruktionen (akt bilaga 470 sid 538 ff). Utöver att nu 

redovisade omständigheter undergräver trovärdigheten av Eddie Jobes alternativa 

förklaring till den för honom besvärande omständigheten att vapnet anträffats i ett 

garage han vistats i, talar det också med styrka för att det finns ett kriminellt 

nätverk.  
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I fråga om förekomsten av en konflikt mellan främst Eddie Jobe och Adrian 

Kastrati och sistnämndes utsatthet har ovan redovisats talrika tillfällen Adrian 

Kastrati varit utsatt för våldsdåd, bl.a. beskjutningar. Även om Adrian Kastrati inte 

velat berätta om orsaken till konflikten är det ett faktum att han upprepade gånger 

varit föremål för angrepp. Det kan också noteras att Eddie Jobes uppgifter om rånet 

på Vår Krog & Bar, möjligen lämnade som en alternativ förklaring att det kan 

finnas andra personer som är ”ute efter” Adrian Kastrati, väl korresponderar med 

Tony Olssons uppgift om just ett rån som ska ha begåtts av personer inom Eddie 

Jobes nätverk men utan dennes medgivande.  

 

Vad Berat Kastratis uppfattning baserats på är oklart men med hänsyn till att han 

avtjänat fängelsestraff under i stort sett hela den period som konflikten ska ha pågått 

bör han haft mycket begränsade möjligheter att bilda sig en uppfattning baserat på 

egna iakttagelser. Mängden attentat som riktat sig mot båda sidor i kombination 

med de uppgifter som främst Tony Olsson men även Daniel Neck lämnat ger starkt 

stöd åt åklagarens påstående om att det alltsedan hösten 2016 finns en pågående 

konflikt mellan ett nätverk med Eddie Jobe som ledande person på ena sidan och 

Adrian Kastrati och med honom allierade personer på motståndarsidan.  

 

Sammanfattningsvis är det bevisat att det finns ett kriminellt nätverk i vilket de 

tilltalade ingår, att Eddie Jobe innehar en ledande position i detta samt att nätverket 

har en pågående konflikt med i vart fall Adrian Kastrati som föranlett omfattande 

våldsanvändning.  

 

Om de tilltalades besök vid och i garaget den 26 januari 2019 
 

Om Jerry Forsbergs uppgifter är korrekta har Eddie Jobe först hämtat nycklarna till 

den stulna Peugeoten för att därefter hämta Jerry Forsberg för att få hjälp med att 

flytta ut Saaben ur garaget.  
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Åklagaren har visat två filmsekvenser från kameraövervakningen, dels i intervallet 

kl. 18.13-18.35, dels kl. 19.43-20.04.  

 

I den första delen ses Alula Biadghilign öppna porten och gå in för att sedan stänga 

porten igen medan Rasmus Dahl passerade utanför. Eddie Jobe har uppgett att han 

inte varit på plats alls utan befunnit sig vid Eriksberg tillsammans med en flickvän, 

Felicia, vars efternamn han av hänsyn till Felicia inte velat uppge. Två av Eddie 

Jobes telefoner har emellertid, i tidsintervallet 17.52-18.36, haft mer än 80 

uppkopplingar mot masten Bjurslätt, Gbg, som täcker området vid garaget. Eddie 

Jobe har förklarat detta med att telefonerna fanns i hyrbilen YOF558 som han lånat 

ut till en Julius Lukwago. Det har framkommit att Julius Lukwago är en person som 

är häktad i sin utevaro och därtill registrerad som utvandrad sedan flera år tillbaka. 

Eddie Jobe har på fråga från åklagaren uppgett att han inte har några 

kontaktuppgifter för Julius Lukwago.  

 

I det andra filmklippet ses de tilltalade och Jerry Forsberg vid garaget, varvid Jerry 

Forsberg tillsammans med Alula Biadghilign var inne i garaget den stund det tog att 

få Saabens växellåda i neutralläge, innan Eddie Jobe hjälpte till med att baxa ut 

Saaben. Enligt Eddie Jobe kom han till platsen med en lånad Volvo S80, en bil han 

påsått tillhör ”Ahmed Ahmed”, även kallad ”Ahmed Adidas”. Avsikten med 

billånet var provkörning. Ahmed Ahmed har inte kunnat identifieras. Anledningen 

till att Eddie Jobe hamnade just vid garaget har Eddie Jobe förklarat med att han 

efter provkörningen av Ahmed Ahmeds bil bestämt med Julius Lukwago att de 

skulle träffas vid ett till garaget närbeläget solarium för att byta bilar. Enligt Eddie 

Jobe fick han där syn på Jerry Forsberg vid garaget och bestämde sig för att hjälpa 

till med att rulla ut Saaben.  

 

Alula Biadghilign har berättat att han av en person han inte vill namnge fått en 

förfrågan att hjälpa till med att backa ur en bil ur ett garage, vilket han gått med på 

och kört till platsen med en lånad VW Golf. Uppgiften att Alula Biadghilign kört 
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till garaget i den lånade Golfen är inte ifrågasatt av åklagaren och  styrks av 

omständigheterna i övrigt.  

 

Rasmus Dahl har inte velat svara på frågan om varför han var vid garaget.  

 

Det kan konstateras att den omfattande kartläggningen av mot vilka master främst 

Eddie Jobes mobiltelefoner kopplat upp ger starkt stöd åt Jerry Forsbergs uppgifter 

om hela händelseförloppet från det att Eddie Jobe ska ha hämtat nyckeln till den 

stulna Peugeoten till dess Jerry Forsberg blev hemksjutsad av Eddie Jobe i 

YOF558. Att Jerry Forsberg skjutsades hem av Eddie Jobe med Rasmus Dahl och 

Alula Bhiadghilign som medpassagerare har samtliga tilltalade vidgått. Ingen av 

dem har emellertid lämnat någon förklaring till hur det kom sig att Jerry Forsberg 

infann sig på platsen för att hjälpa till med Saaben.  

 

Det är uppenbart att Eddie Jobes berättelse om var och tillsammans med vem han 

vistats vid det första filmade besöket vid garaget är en efterhandskonstruktion som 

kan lämnas utan avseende. Det är visat att Eddie Jobe var tillsammans med Alula 

Biadghilign och Rasmus Dahl även vid det första filmade besöket vid garaget. Det 

framstår vidare som uteslutet att Jerry Forsberg skulle råkat infinna sig vid garaget, 

försedd med verktyg för att rulla ut Saaben, utan att han tillkallats av någon av de 

tilltalade. Detta i sin tur talar starkt för att de tilltalades avsikt med att besöka 

garaget var att backa ut Saaben och istället parkera den stulna Peugeoten. 

Sammantaget är det bevisat att de tilltalade redan före Jerry Forsbergs besök vid 

garaget gemensamt disponerade nyckel till såväl garaget som den stulna Peugeoten.  

 

Om hyrbilen YOF558 och i denna påträffade föremål  
 

Bilen som de tilltalade befann sig i när de greps är en Volvo V60 hyrd från Volvo. 

Bilen hyrdes av Belul Abraha under en tvåveckorsperiod med start den 23 januari 

2019 kl. 16.00. Belul Abraha har berättat att hon tämligen omgående efter 
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hyresavtalet med Volvo gjorde en spontanresa till Paris och att hon därför lämnade 

bilen vidare till en bekant, Dentin Jobe, Eddie Jobes yngre bror, för denne att fritt 

utnyttja bilen. Eddie Jobe har berättat att han disponerat bilen från den 26 januari 

2019 men att två andra personer, ovan nämnda Julius Lukwago och Ahmed Ahmed, 

använt bilen på eftermiddagen/kvällen den dagen.  

 

I bilen har påträffats ett antal handlingar ställda till Eddie Jobe. Vidare fanns dels en 

P-biljett uttagen kl. 07.58 den 24 januari 2019 på Viktoriagatan 20, dels en P-bot 

utfärdad på Karl Gustavsgatan 14 kl. 13.26 den 25 januari 2019 samt dels en nyckel 

till trapphuset till Viktoriagatan 20.  Eddie Jobe har själv en lägenhet på Karl 

Gustavsgatan 49 och på Viktoriagatan 20 bor hans i vart fall förutvarande flickvän 

Gabriella Ferrero. Eddie Jobe har observerats tillsammans med Gabriella Ferrero på 

Alelyckans sportcenter den 25 januari 2019. Eddie Jobe har förnekat att det är han 

som betalat för parkeringen den 24 januari 2019 eller ådragit sig P-boten och vad 

gäller förekomsten av post ställd till honom berättat att denna placerats i bilen av en 

inte namngiven vän som haft bilen tidigare och också haft tillgång till en annan 

hyrbil Eddie Jobe  säger sig haft vid en skidresa till Sälen någon vecka före nu 

aktuell händelse. Beträffande nyckeln till trapphuset där Gabriella Ferrero bor har 

Eddie Jobe sagt att den måste ha glömts kvar av Gabriella efter att de två spelat 

badminton på Alelyckans sportcenter föregående dag.  

 

Det kan konstateras att de tilltalade befunnit sig i en hyrbil.  En sådan töms och 

städas efter varje hyrestagares återlämnande. Det står också klart och att bilen i 

princip omgående lämnats till Eddie Jobes yngre bror Dentin, som av åklagaren 

påståtts ingå i samma nätverk som Eddie Jobe. De uppgifter som Eddie Jobe lämnat 

om en annan person som ska ha lämnat hans korrespondens med myndigheter och 

annat i bilen är inte trovärdiga och har inte heller, i avsaknad av konkreta uppgifter 

om namn på personen, varit möjliga att kontrollera. Eddie Jobes uppgifter framstår 

som en uppenbar efterhandskonstruktion. Det är utrett att Eddie Jobe disponerat 
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bilen från, som allra senast, den tid då P-biljetten togs ut på Viktoriagatan 20 

morognen den 24 januari 2019.  

 

Slutsatsen av ovanstående är att samtliga föremål i bilen, inkluderande de för 

skuldfrågan centrala –  i mittkonsolen påträffad nyckel till garaget och nyckel till 

den stulna och falskskyltade bilen samt admintelefonen, som fanns i fickan på 

passagerarsätets baksida – placerats där av de tilltalade.  

 

Vid gripandet hade de tilltalade följaktligen åtkomst till garaget innehållande en 

stulen och falskskyltad bil och ett vapen.  De hade också tillgång till båda nycklarna 

till den stulna bilen. Även om omständigheterna vad gäller vapenbrott och häleri är 

graverande för de tilltalade finns likväl anledning beröra frågan om inom vilket 

tidsintervall vapnet kan ha placerats i garaget och vem som under denna tid haft 

åtkomst till garaget, detta för att kunna utesluta möjligheten att någon utomstående, 

de tilltalade ovetandes, placerat vapnet där. 

 
Om garaget på Bäckängsgatan 10 
 

Det står klart att Jerry Forsberg, med sin svärmor Ann-Charlotte Sjöberg som 

bulvan, hyrt garaget och av Ohranovic Dzevad fått nycklar den 27 oktober 2018. 

Nycklarna, två till antalet, var till ett sjutillhållarlås placerat i vänster kant på porten. 

Det är också utrett att en av dessa nycklar som senast den 2 november 2018 kommit 

i Marvin Alaies besittning. Marvin Alaie greps nämligen den dagen för en attack 

riktad mot Adrian Kastrati som sedermera ledde till åtal och fällande dom. Marvin 

Alaie hade då även nyckeln till den äldre Saaben RBW764 som Jerry Forsberg 

tillsammans med de tilltalade rullade ut ur garaget drygt en timme före gripandet av 

de tilltalade.  

 

Eddie Jobe och Rasmus Dahl har uppgett att de inte vet vem Marvin Alaie är medan 

Alula Biadghilign sagt att har inte vill nämna några namn i sitt förhör utöver Adrian 
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Kastrati och dennes bror Kreshnik. Marvin Alaie återkommer som köparen av 

admintelefonen, Bianca Donatella, nämnt (se nedan) som den person som gett 

henne i uppdrag att köpa telefonen samma dag som köpet gjordes.  

 

Från i vart fall den 2 november 2018 och fram till den 26 januari 2019 har den äldre 

Saaben RBW765, med utgångspunkt att det inte påträffats mer än den nyckel 

Marvin Alaie hade vid gripandet och med beaktande av vad som framkommit om 

de tilltalades och Jerry Forsbergs gemensamma ansträngningar för att baxa ut 

Saaben på kvällen den 26 januari 2019 (se ovan), stått parkerad i garaget. Detta har 

i praktiken omöjliggjort för Jerry Forsberg att använda det lilla garaget för något 

annat ändamål.  

 

Saaben är med stor sannolikhet, utifrån säljaren Ghassan Aouns lämnade 

signalement, inköpt av Marvin Alaie. Den registrerade ägaren Hasse Stenberg är en 

i kriminella kretsar välkänd och flitigt anlitad bilmålvakt. Att Hasse Stenberg inte 

haft något med bilen att göra är klarlagt genom Ghassan Aouns och Hasse 

Stenbergs uppgifter. Det finns inget som tyder på att Jerry Forsberg skulle haft 

något eget intresse av att förvara den gamla Saaben i garaget. Nu redovisade 

uppgifter talar starkt för att garaget hyrts på Eddie Jobes initiativ. Att Jerry 

Forsberg, i förhoppningen att han och Eddie Jobe kanske kunde använda garaget 

gemensamt, placerat några verktyg och bilvårdsprodukter där förändrar inte 

bedömningen.  

 

Som framgår ovan inleddes kameraövervakningen av garaget den 21 december 

2018. På övervakningsfilmen syns Jerry Forsberg bära något som skulle kunna vara 

en vit plastpåse i ena handen när han går in i garaget, vilket Eddie Jobes försvarare 

påtalat, som det får uppfattas med hypotesen att Jerry Forsberg skulle kunna ha fört 

dit vapnet den aktuella kvällen med motivet att hämnas på Fredrik Forsberg m.fl (se 

ovan). Jerry Forsberg påstås av hörda personer ha uttalat dödshot riktat mot bl.a. 

Fredrik Forsberg. 
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Det bör emellertid beaktas att vapnet var emballerat i en papperspåse ytterst med en 

vit plastpåse innerst, på vilken inte hittats vare sig fingeravtryck eller DNA. Därtill 

kommer att Jerry Forsberg bevisligen varit i garaget för att hjälpa till med att bryta 

upp tändningslås och få i neutralläge på Saaben. Att Jerry Forsberg haft motiv att 

skaffa vapen framstår som utomordentligt långsökt även om det inte finns anledning 

betvivla att Jerry Forsberg ”fått stryk” i en konfrontation med Joakim och Fredrik 

Forsberg och därefter kan ha uttalat hot, även om Jerry Forsberg förnekat att han 

hotat att han skulle skaffa vapen. Det är dessutom direkt osannolikt att Jerry 

Forsberg, om han haft sådan avsikt, skulle ta med sig vapnet till ett utrymme som 

andra personer än han själv bevisligen, genom innehav av nyckeln till hänglåset, 

hade åtkomst till.  

 

Sammanfattningsvis kan det uteslutas att Jerry Forsberg placerat vapnet i garaget. 

Genom förhör med poliserna Thomas Gustavsson och Thomas Säfström, som 

granskat övervakningsfilmen, kan det också med tillräcklig grad av säkerhet 

uteslutas att vapnet placerats i garaget under övrig tid som kameraövervakningen 

pågått. Genom Ohranovic Dzevads uppgifter är det därtill visat att garaget var tomt 

när det hyrdes ut. Slutsatsen blir således att vapnet måste ha placerats i garaget i 

intervallet från den okända tidpunkt då Jerry Forsberg överlämnade nyckeln någon 

gång efter den 27 oktober till dess övervakningen inleddes den 21 december 2018.  

 

Vapnet har då placerats i garaget av endera av Marvin Alaie eller av honom med 

nyckeln anförtrodd person före gripandet den 2 november 2018 eller av den eller de 

som disponerat en annan nyckel till garaget efter den tidpunkten.  

 

Jerry Forsbergs uppgifter om att Eddie Jobe fått den andra nyckeln och att den inte 

fungerade, vilket föranlett honom och Eddie Jobe att ”dra upp” porten, stöds av att 

det påträffats brytmärken på port, karm och bleck, att Ohranovic Dzevad berättat att 

han inte av någon tidigare hyresgäst hört att någon försökt bryta sig in i garaget 
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samt av Carl Fritjofssons uppgift att det med Marvin Alaies nyckel varit möjligt att 

vrida om låskolven med porten öppen men inte med porten stängd. Genom Marielle 

Åkessons uppgifter är det dessutom klarlagt att det är enbart med den nyckeln som 

fanns i YOF558, som polisen skaffat sig tillträde till garaget. Jerry Forsbergs 

uppgifter stöds av omständigheterna i övrigt i sådan omfattning att de får tas för 

gott. Det är således visat att Eddie Jobe, efter Marvin Alaies gripande, är den person 

som genom Jerry Forsbergs försorg, haft åtkomst till garaget. Eddie Jobes motiv att 

skaffa nyckel till garaget, i vetskap om att det redan förvarades en bil där utan 

nyckel, kan inte varit annat än att endera få åtkomst till redan placerade föremål där 

eller att själv lägga dit föremål som han av någon anledning inte ville förvara på 

platser som lätt kan knytas till honom 

 

I Saaben RBW764 påträffades ammunition i en plastpåse på vilken hittats 

fingeravtryck som kommer från Simon Gibba, en person som bedömts ingå i 

samma nätverk som de tilltalade.  

 

Det kan i någon mån framstå som förvånande att de tilltalade lämnat den olåsta 

Saaben med ammunitionen kvar utanför garaget. Sannolikt har så skett av 

förbiseenden. Det är bevisat att vapen och ammunition placerats i garaget någon 

gång efter den tid som Marvin Alaie fått nyckeln fram till dess 

kameraövervakningen inleddes.  

 

Sammanfattningsvis går det inte att komma till någon annan slutsats än att såväl 

vapen som ammunition placerats i garaget av Eddie Jobe eller av andra personer på 

Eddie Jobes uppdrag (dock ej Rasmus Dahl) och att de tilltalade innehaft såväl 

vapen som ammunition enligt åklagarens påstående. Gärningen i åtalspunkt 1 är 

därmed bevisad och ska bedömas som åklagaren gjort. 
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Den stulna Peugeoten, WNH 489 
 

Bilen stals tidigt på morgonen, strax efter 01.00 från en bilfirma i Västra Frölunda. 

Den var såld för 286 100 kr och skulle ha levererats till säljaren om den inte hade 

stulits med två uppsättningar nycklar i bilen. Bilen blev alltså ”nyckelstulen” och 

tjuven tog sig ut från området genom att forcera grindarna, varvid vissa smärre 

skador på bilen uppstått. Bilen hade ca 50 mil på mätarställningen när den 

påträffades i garaget och var smutsig utvändigt.  

 

På förmiddagen den 26 januari 2019 gjordes polisanmälan från en mindre 

bilhandlare i Askim som haft en bil, en Peugeot 407, ute på annons på Blocket.  

Någon hade under natten eller tidig morgon stulit registreringsskyltar från den bilen. 

Skylten, WPL174, påträffades på den stulna Peugeoten i garaget på Bäckängsgatan.  

 

Med beaktande av de slutsatser tingsrätten dragit om tillgången till garaget, fynden i 

detta och i hyrbilen YOF558, Jerry Forsbergs uppgifter samt de tilltalades knytning 

till och positioner i ett kriminellt nätverk är det klarlagt att samtliga tilltalade har 

förstått att bilen varit stulen. Jerry Forsbergs uppgifter ger emellertid inget stöd för 

att Rasmus Dahl och/eller Alula Biadghilign förvärvat bilen. Det är bara Eddie Jobe 

som är överbevisad om detta. Däremot är det visat att samtliga, genom att backa ut 

Saaben och göra plats för och köra in den stulna Peugeoten, gemensamt, 

tillsammans, i samförstånd tagit befattning med bilen genom att parkera och förvara 

den i garaget. Som tingsrätten konstaterar nedan avseende åtalspunkt 3 är det också 

visat att samtliga tilltalade förstått att bilen varit ”falskskyltad” (betydelsen av detta 

redovisas nedan).  I detta sammanhang bör nämnas att på YOF558 hade de nedre 

listerna för skylthållare avlägsnats, en åtgärd som underlättar att snabbt plocka bort 

eller byta registreringsskyltar, vilket beteende indikerar att den som brukar bilen har 

ett behov av att kunna undvika att bli spårad. De tilltalade är överbevisade om 

häleri. Även om vissa skador på bilen uppstått och den uppenbarligen hunnit köras 
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ca 50 mil efter tillgreppet bedöms värdet vara sådant att häleriet ska bedömas som 

grovt.  

 

Särskilt om admintelefonen och sim-kort m.m. 
 

Telefonen har sålts på Blocket av Per Balte till en ung kvinna, Bianca Donatella 

endera den 4 eller 5 november 2018. Bianca Donatella har osant pekat ut Marvin 

Alaie som hennes uppdragsgivare vid köpet av telefonen. Telefonen aktiverades 

med ett nytt sim-kort den 5 november 2018, ett sim-kort som användaren givit 

namnet ”Mio”. Som senast den 11 januari 2019 aktiveras ett annat sim-kort i 

mobilen. Den 24 januari 2019 aktiverades så det sim-kort som fanns i mobilen när 

de tilltalade greps.  

 

GPS-puckarna fungerar genom att de är försedda med sim-kort som sparas som 

kontakter i admintelefonens kontaktbok. Att telefonen gjorts till admintelefon 

innebär att det endast är genom den telefonen som det är möjligt att begära 

positionsbestämning av de simkort som placerats i GPS-puckarna. Admintelefonen 

har varit i kontakt med fem GPS-puckar varav tre påträffats av medlemmar av 

familjen Kastrati (se” översikt”, aktbilaga 471, sid 35) och en, med namnet ”brev”, 

under en bil som använts av Markus Post, enligt Adrian Kastrati en vän till honom.   

 

GPS-puckarna nr 1 och 2 enligt översikten ska i båda fallen ha påträffats under en 

bil med registreringsnummer WAE873, som mestadels brukats av Adrian Kastrati. 

Eddie Jobe har emellertid ifrågasatt att GPS-puck nr 1 under tiden 24-26 januari 

2019 suttit på den bilen (under tid då sim-kortet ”tjej” använts) och, under 

åberopande av GPS-positioneringar, adressuppgifter och spårsäkring av DNA, gjort 

gällande att GPS-pucken suttit på en bil som tillhör pappan till Adrian Kastratis 

dåvarande flickvän. Adrian Kastrati har förnekat att så skulle vara fallet. GPS-puck 

4 med simkortet ”Svart K” har påträffats på GZK111, en bil som mest använts av 

Adrian Kastratis bror Kreshnik.  
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Sim-kortet ”tjej” och ett obrutet sim-kort som påträffades i mittkonsolen på 

YOF558 har köpts i samma butik, Gärdsås Spel & Tobak i Göteborg och troligen 

kommer båda sim-korten från samma kartong med startpaket för kontantkort 

(aktbilaga 475, sid 85). På samma sätt är simkortet som satt i admintelefonen vid 

gripandet och två sim-kort i GPS-puckar, dels det benämnt ”Svart K” i den 

påträffade GPS-pucken nr 5, som ska ha suttit på GZK111, dels ett simkort som i 

admintelefonens kontaktbok namngetts ”kamrat” inköpt hos ”Doulis Livs” i 

Göteborg (aktbilaga 475 sid 87), även dessa i tät följd i nummerserie.  

 

Som framgår av åklagarens bevisuppgift samt redogörelsen för konflikten i 

gängmiljö gjordes i utredningen gällande mordet på Javier Flores beslag av ett antal 

GPS-puckar. Polisens operativa analytiker Jenny Gardenborg har berättat att två 

GPS-puckar som hittats i en lägenhet på Övre Fogelbergsgatan (ang. denna och 

Eddie Jobes anknytning, se nedan), den GPS-puck som fanns under mordoffret 

Flores bil och två puckar som ska ha anträffats på familjen Kastratis bilar vid andra 

tillfällen än de som redovisas i översikten, köpts vid ett och samma tillfälle på 

sajten Aliexpress. En person vid namn Daniel Tadesse, som såvitt framkommit inte 

är knuten till ett kriminellt nätverk i Biskopsgården, har enligt uppgifter polisen 

Jenny Gardenborg fått från sajten Aliexpress vid ett tillfälle köpt in 30 GPS-puckar 

under februari-mars 2018. En av dessa puckar torde, utifrån Agron Kastratis 

lämnade uppgifter, vara den som hittats på den bil som han och Adrian Kastrati 

färdades i när de besköts vid mordförsöket den 11 april 2018 (ingen av puckarna 

som förekommer i översikten, sid 35 aktbilaga 471, kommer från samma inköp som 

puckarna i utredningen om Guldhedsmordet).  

 

Fynden i lägenheten har även polisen Sara Reuthammar berättat om, bl.a. att hon i 

sovrummet funnit en väska med Eddie Jobes tillhörigheter och en kartong med en 

förundersökning som avsett Eddie Jobe. Eddie Jobes förklaring till att hans saker 

fanns i lägenheten är att han lämnat saker åt en vän, som han inte velat uppge 
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namnet på, att förvara för honom i samband med att han lämnat en lägenhet på 

Blidvädersgatan i Biskopsgården. I lägenheten på på Övre Fogelbergsgatan fanns 

även vapen och ammunition.  Polisen har haft spaning mot aktuell lägenhet och 

Hanna Sahlberg har berättat att hon i december 2017 sett Eddie Jobe gå in i 

lägenheten och vistas där ca en timme.  

 

Med nu redovisade omständigheter anser tingsrätten att följande slutsatser kan dras.  

 

Bianca Donatella har uppenbart agerat på uppdrag av personer knutna till nätverket, 

dock ej den av henne utpekade Marvin Alaie, när hon köpt telefonen och lämnat 

den vidare.  Som konstaterats är det uteslutet att föremålen i hyrbilen YOF558 

hamnat där på annat sätt än att de lagts dit av någon av de tilltalade.   

 

Med beaktande härav och de tilltalades knytning det kriminella nätverket är det 

klarlagt att samtliga tilltalade gemensamt innehaft admintelefonen i syfte att bevaka 

främst Adrian Kastratis rörelser.  

 

Det är i och för sig inte osannolikt att GPS-pucken med sim-kortet ”Tjej” under 

tiden 24-26 januari 2019 varit placerad på en bil som disponerats av Adrian 

Kastratis dåvarande flickväns familj. Det förändrar dock inte den sammantagna 

bilden av att innehavaren av admintelefonen också är den som fysiskt hanterat GPS-

puckar och i dessa placerade sim-kort i syfte att övervaka personer ur familjen 

Kastrati. 

 

Betydelsen av Eddie Jobes anknytning till lägenhet som förekommit i utredning i 

det s.k. Guldhedsmordet återkommer tingsrätten till nedan.  

 

Hjälpmedel vid förberedelse till mord 
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Med ovan redovisade bedömningar kan konstateras att de tilltalade, tillsammans 

och i samförstånd disponerat över de föremål åklagaren påstått vara hjälpmedel vid 

brott enligt åtalspunkt 3.  

 

Hjälpmedelsbegreppet i 23 kap. 2 § p. 2 brottsbalken har inte några formella 

begränsningar utan vad som helst kan utgöra hjälpmedel vid brott. För att föremålet 

ska vara ”särskilt ägnat” som hjälpmedel måste det föreligga ett samband mellan 

föremålets egenskaper och det tilltänkta brottet. Endast föremål som med hänsyn till 

sin beskaffenhet är av någorlunda central betydelse för brottets genomförande ska 

anses som ”särskilt ägnat”, föremålet ska otvetydigt karaktäriseras som 

brottsbefrämjande, varvid helt vardagliga föremål oftast faller utanför definitionen 

(se rättsfallet NJA 2018 s. 512 I p. 20-21).  

 

Två eller flera föremål som var för sig inte kan anses vara hjälpmedel kan 

tillsammans vara det utifrån den konkreta situationen och den konkreta 

brottsplanen. Något som i sig inte är ett hjälpmedel ägnat att användas vid brott bör 

tillsammans med något annat som är sådant hjälpmedel, anses kunna vara 

hjälpmedel under förutsättning att objekten är så kopplade till varandra att de 

tillsammans ökar den föreliggande risken för brott (se p. 23-24 i angivet rättsfall).  

 

Att k-pisten med tillhörande ammunition är ett brottshjälpmedel är självklart.  

 

En mobiltelefon är däremot ett vardagligt föremål som i normalfallet inte kan ses 

som hjälpmedel vid brott. Det finns dock tillfällen när en mobiltelefon otvetydigt är 

ett brottshjälpmedel, exempelvis en telefon innehållande ”kundregister” till 

narkotikaköpare. I förevarande fall har telefonen konfigurerats till och använts för 

att övervaka medlemmar ur familjen Kastrati. Det sätt på vilket telefonen använts 

sedan i vart fall den 11 januari 2019 till gripandet, att bevaka tredje mans 

förflyttningar, är inte ett legitimt användande. Utifrån den av åklagaren beskrivna 

brottsplanen är det uppenbart att admintelefonen varit av central betydelse för att 
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kunna lokalisera tilltänkta mordoffer, därtill ett mordoffer som kan tänkas vara på 

sin vakt utifrån tidigare attentat han varit utsatt för. Telefonen har således varit 

brottsbefrämjande. I konsekvens härmed ska telefonen, genom dess konfiguration 

som admintelefon för i GPS-puckarna placerade sim-kort, anses som särskilt ägnad 

att användas som hjälpmedel vid mord.  

 

En bil är också ett vardagligt föremål som inte kan betraktas som hjälpmedel. Bilar 

kan emellertid vara brottsverktyg. Exempel härpå är bilar som försetts med dolda 

utrymmen för smuggling. Vad gäller den stulna Peugeoten finns ett antal 

omständigheter som måste beaktas. Bilen är helt fabriksny och stulen från handlare, 

vilket medför att den inte kan spåras via förvärv av fysisk person/brukare i tidigare 

led.  Den är falskskyltad med registreringsnummer för annan Peugeot, vilket 

ytterligare försvårar spårbarheten. Den har placerats dold i ett garage tillsammans 

med k-pisten och i nära anslutning till ammunitionen.  Bilen får därmed, både vad 

gäller dess egenskaper (fabriksny, nyckelstulen och falskskyltad) och dess kontext 

(dold förvaring tillsammans med vapen) otvetydigt betraktas som brottsbefrämjande 

vad gäller möjligheten för gärningsmännen att obemärkt ta sig fram till mordoffret 

och att lämna platsen efter den fullbordade gärningen med avsevärt minskad risk för 

att spåras. Bilen, i den kontext den funnits och med dess egenskaper och 

modifiering (falskskyltning) ska därför, i detta mål, betraktas som ett föremål 

särskilt ägnat som hjälpmedel vid mord enligt den plan åklagaren påstått att de 

tilltalade haft.  

 

De tilltalade har haft en gemensam plan att mörda Adrian Kastrati 
 

Det är visat att de tilltalade vid gripandet haft tillgång till vapen och ammunition, 

telefon uppkopplad mot GPS-puckar i syfte att lokalisera Adrian Kastrati samt att 

vapnet förvarats dolt tillsammans med en nystulen, falskskyltad bil. Ovan har 

redogjorts för existensen av ett kriminellt nätverk, de tilltalades deltagande i 

detsamma och förekomsten av en konflikt med Eddie Jobe och medtilltalade på ena 
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sidan och Adrian Kastrati på den andra. Till detta kommer att omedelbart före 

gripandet utförde de tilltalade en positionsbestämning på GPS-puckarna med sim-

korten ”tjej” och ”svart K” liksom det faktum att användande av GPS-puckar 

bevisligen förekommit vid tidigare skjutning inom ramen för pågående konflikt och 

då med dödlig utgång. Som redovisats ovan kan Eddie Jobe knytas till den lägenhet 

som det förvarats vapen och GPS-puckar i gällande det s.k. Guldhedsmordet. Med 

beaktande av nu redovisade omständigheter kan alternativa förklaringar till 

åklagarens påstående att de tilltalade tillsammans och i vart fall i samförstånd 

planerat att beröva Adrian Kastrati livet, uteslutas.  De tilltalade är överbevisade om 

att ha gjort sig skyldiga till förberedelse till mord enligt åklagarens påstående såvitt 

gäller Adrian Kastrati.  

 

Agron Kastrati har, såvitt framkommit, inte själv haft något med det kriminella 

nätverkets verksamhet att göra, om än att han förefaller ha varit väl medveten om 

den hotbild som funnits och varit observant vid upptäckande av GPS-puckar och 

andra föremål (se åtalspunkt 4). Följaktligen finns inte heller några uppgifter om att 

Agron Kastrati själv varit i konflikt med Eddie Jobes gruppering. De attentat som 

Agron Kastrati utsatts för har skett när han varit tillsammans med Adrian Kastrati 

och det förefaller mest som att Agron Kastrati kan leva farligt pga. sin närhet till 

Adrian Kastrati.  Sammantaget ger utredningen inte tillräckligt stöd för att de 

tilltalade förberett mord på Agron Kastrati. I den delen ska åtalet därför ogillas.  

 

De tilltalade ska följaktligen dömas för förberedelse till mord på Adrian Kastrati i 

enlighet med åklagarens gärningsbeskrivning.  

 

De tilltalade ska dömas för grovt vapenbrott, grovt häleri och förberedelse till mord  
 

Åklagaren har yrkat att de tilltalade, även om de döms enligt åtalspunkt 3, också ska 

dömas för grovt häleri och grovt vapenbrott. Som framgår ovan är rekvisiten för de 

båda sistnämnda brotten uppfyllda. Skyddsintresset vad gäller främst häleribrottet 
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men även grovt vapenbrott är ett annat än det som gäller för mord. I fråga om häleri 

finns inte förutsättningar att låta brottet konsumeras av förberedelsebrottet. Vad 

gäller grovt vapenbrott finns avgöranden där det brottet konsumerats av 

förberedelsebrottet men det finns även exempel på motsatsen. För förberedelse till 

mord är straffskalan i och för sig mycket vid, någon annan begränsning än att den 

ska sättas under straffet för fullbordat brott finns inte, vilket skulle kunna tala för att 

låta vapenbrottet konsumeras av förberedelse till mord. Å andra sidan bör beaktas 

att straffskalan för grovt vapenbrott numera justerats uppåt, till att vara i intervallet 

lägst två och högts fem års fängelse. Med beaktande härav bör de tilltalade dömas 

även för grovt vapenbrott.  

 

Åtalspunkt 4 
 

Den tilltalades uppgifter 
 

Alula Biadghilign har uppgett att han inte har hanterat någon handgranat över 

huvud taget, att han aldrig varit på platsen och inte kan förklara varför hans DNA 

kan finnas på handgranaten. Han har också uppgett att han inte vill svara på om han 

visste att det förekommit vissa attentat mot Berat Kastratis och Blerim Kastratis 

föräldrars respektive Eddie Jobes mammas bostäder samt mot Blerim Kastratis 

bostad i december 2017 eller varför en av hans mobiltelefoner är av fabrikat BQ 

Aquarius X. Han har därutöver uppgett att han i övrigt inte vill svara på frågor. 

 

Följande är till en början utrett 
 

På morgonen vid sex-tiden den 5 december 2017 påträffades en handgranat under 

en personbil, en Volvo, på en parkeringsplats som används av bl a Agron Kastrati 

och Adrian Kastrati, på Löjtnantsgatan i Göteborg. Precis bakom bilen finns ett 

staket som i vissa delar omgärdade parkeringsplatsen. Under bilen, i höjd med 

förardörrens bakre kant och ca 20 cm in, stod ett transparant dricksglas. I glaset 

hade placerats en handgranat, en M75 av jugoslavisk modell. Handgranaten består 
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av en granatkropp och mekanism med sprängpatron. Handgranatens säkerhetssprint 

var borttagen. Ett snöre var knutet runt handgranatens övre del, innanför grepen och 

på ett avstånd om ca 15 cm fäst vid ett metallstag på bilens undersida. M75 är en 

spränghandgranat med ca 3-4 sekunders fördröjning och avsedd för bekämpning av 

trupp, det vill säga personmål,  genom splitter och tryckverkan. Inom en radie av tre 

meter från en briserande M75 finns en risk att dödas eller att få mycket allvarliga 

skador beroende på övertryck. Gränsen för allvarlig skada på buk eller lemmar 

orsakad av splitter från M75 har beräknats till 54 meter. Vid träff i bröst eller huvud 

är skadenivåerna högre. En spränghandgranat är uteslutande att betrakta som militär 

ammunition förbehållet att användas av försvarsmakten. Det som hindrade 

handgranaten från att brisera var glasets väggar som höll tillbaka 

handgranatsmekanismens fjäderbelastade grepe. När bilen satts i rörelse skulle 

snöret sträckas, handgranaten dras ur glaset och grepen frigöras. Ca 3-4 sekunder 

därefter skulle handgranaten briseras. Samma förlopp skulle också inträffa om 

glaset gick sönder. På handgranatens kropp påträffades DNA.  

 

Gärningarna inom ramen för pågående gängkonflikt 
 

Tingsrätten konstaterar inledningsvis att det genom Agron Kastratis och Adrian 

Kastratis uppgifter, som tingsrätten här saknar anledning att ifrågasätta, också är 

utrett att den aktuella bilen vid tillfället disponerades av bl a Adrian Kastrati och att 

han avsett att köra den till arbetet även morgonen den 5 december 2017, alltså kort 

efter handgranaten påträffades.  

 

Åklagaren har även avseende denna åtalspunkt, som framgått ovan, gjort gällande 

att även dessa gärningar skett inom ramen för den pågående konflikten.  Konflikten 

förefaller ha varit särskilt intensiv i slutet av 2017, bl.a. med attacker mot Berat 

Kastratis och Blerim Kastratis föräldrars respektive Eddie Jobes mammas bostäder 

samt mot Blerim Kastratis bostad, alltså i nära anslutning till den 5 december 2017.  
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Försök till mord eller grov misshandel? 
 

Åklagarens utredning visar med all tydlighet att om den aktuella handgranaten hade 

briserat skulle det medföra livsfara eller överhängande risk för allvarlig skada på en 

oskyddad person. Åtalet är dock utformat på så sätt att gärningen avser påstående 

om att handgranaten skulle brisera under bilen och därmed utgöra ett försök till 

mord eller i vart fall till grov misshandel av Adrian Kastrati eller annan brukare av 

bilen, sittande i densamma. Åklagaren ska bevisa att Adrian Kastrati eller annan 

brukare, om granaten briserat under bilen, skulle ha dött eller allvarligt skadats. Det 

är inte tillräckligt att det kan ha funnits en risk för dessa effekter.  

 

Tingsrätten konstaterar att det inte finns någon utredning om resultatet/effekten av 

hur en brisering av en M75 under en Volvo av aktuell modell i vart fall skulle kunna 

se ut. Till det kommer att den bevisning som Alula Biadghilign själv presenterat 

med viss styrka talar mot att en person i bilen skulle dödas eller allvarligt skadas om 

granaten briserat under bilen. Det finns alltså rimligt tvivel om att effekterna på en 

person inne i bilen med säkerhet måste medföra död eller alvarlig skada. Mot denna 

bakgrund anser tingsrätten att den påstådda försöksgärningen, om än hänsynslös 

och avseende ett typiskt sett livsfarligt föremål, inte objektivt sett är bevisad. Åtalet 

i denna del ska lämnas ogillas redan på denna grund. 

 

Har Alula Biadghilign innehaft handgranaten och i så fall gjort sig skyldig till grovt 
brott mot lagen om brandfarliga och explosiva varor? 
 

Av NFC:s slutsats, som åklagaren åberopat, framgår att resultaten talar extremt 

starkt för att det DNA som påträffats på handgranatens kropp kommer från Alula 

Biadghilign, om man bortser från möjligheten att det kommer från en nära släkting.   

Vad gäller nära släktingar har det visserligen framkommit genom uppgift från Alula 

Biadghiligns försvarare att Alula Biadghilign har flera bröder. Alula Biadghilign 

har dock inte själv nämnt något om detta och det har inte framkommit någon övrig 

omständighet som talar för att Alula Biadghiligns bröder skulle ha hanterat 
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handgranaten inom ramen för den pågående konflikten eller i övrigt. Tingsrätten 

anser därmed att alternativet att någon nära släkting till Alula Biadghilign skulle ha 

avsatt DNA på handgranaten kan uteslutas. 

 

Oavsett vilka invändningar som kan riktas mot de hypoteser som NFC formulerat 

saknas anledning att ifrågasätta slutsatsen att DNA:t kommer från Alula 

Biadghilign. I denna del bör beaktas att NFC kunnat använda sig av den s.k. 

standardmetoden vid analys vilket innebär att det inte varit en avsevärd liten mängd 

DNA. Vidare har framkommit att DNA:t kommer från en kroppsvätska som blod, 

saliv eller snor. Sannolikheten för att Alula Biadghilign skulle avsatt t ex snor på en 

handske eller annat föremål och att handsken eller föremålet därefter skulle ha 

använts av någon som, inom ramen för den pågående konflikten, skulle ha hanterat 

aktuell handgranat är så begränsad att den kan lämnas utan avseende. Vid denna 

bedömning har tingsrätten särskilt tagit hänsyn till att en handgranat är ett speciellt 

föremål, låt vara flyttbart, som normalt inte hanteras av personer i allmänhet samt 

till den kontext som handgranaten måste hanterats inom. Som nämnts ingår Alula 

Biadghilign i nätverket och är delaktig i konflikten  under aktuell tid. Åklagarens 

utredning talar därmed så starkt för att Alula Biadghilign har hanterat handgranaten 

på påstått sätt och inom angiven tid att han därmed bör åläggas en viss 

förklaringsbörda. Alula Biadghilign har inte överhuvudtaget presenterat någon 

förklaring till varför hans DNA är på handgranaten. Gärningen i denna del är därför 

bevisad och ska bedömas som åklagaren gjort. 

 

Förberedelse till mord? 
 

Det är, som tingsrätten konstaterat ovan, bevisat att Alula Biadghilign utan tillstånd 

innehaft handgranaten inom tid och på plats åklagaren påstått. Frågan är om det 

också är bevisat att Alula Biadghilign hanterat/tagit befattning med handgranaten på 

sätt åklagaren påstått såsom förberedelse till mord på Adrian Kastrati.  
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Tingsrätten konstaterar att handgranaten är ett sådant föremål som är särskilt ägnat 

att användas som hjälpmedel vid t ex brottet mord.  

 

Att Alula Biadghilig innehaft handgranaten angiven tidsperiod, särskilt sett i ljuset 

av den pågående konflikten, är graverande för honom. Någon närmare utredning om 

hur Alula Biadghilign skulle hanterat granaten i syfte att förbereda påstått brott 

föreligger dock inte. Det kan inte heller uteslutas att Alula Biadghiligns innehav av 

handgranaten har annan förklaring än det som påståtts av åklagaren. Vid sådana 

förhållanden ska åtalet i denna del också lämnas utan bifall. 

 
Påföljd 
 

Alula Bhiadghlign har inte dömts till kriminalvårdande påföljd tidigare. Yttrande 

från frivården har inhämtats.  

 

Rasmus Dahl förekommer under sju avsnitt i belastningsregistret, varav det senaste 

är en dom från hovrätten för Västra Sverige meddelad den 23 augusti 2017 för grovt 

vapenbrott och skyddande av brottsling, grovt brott. Påföljden bestämdes till 

fängelse, tre år, och Rasmus Dahl frigavs villkorligt den 4 januari 2019 med en 

återstående strafftid på ett år. Nu aktuell brottslighet är således begången under 

prövotid vilket aktualiserar bestämmelserna i 34 kap. brottsbalken. Yttrande från 

frivården har inhämtats.  

 

Eddie Jobe förekommer under 23 avsnitt i belastningsregistret. Han dömdes senast 

av Hovrätten för Västra Sverige den 10 oktober 2019 för grov utpressning till 

fängelse i två år och sex månader, vilket även det medför tillämpning av 34 kap. 

brottsbalken. Yttrande från frivården har inhämtats.  
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För mord är straffet lägst tio och högst arton års fängelse eller, om 

omständigheterna är försvårande, fängelse på livstid. För förberedelse bör påföljden 

bestämmas till ungefär en fjärdedel av straffvärdet för fullbordat brott.  

 

Försvårande i detta fall är att brottet utgjort led i en brottslighet i organiserad form. 

Det finns inga förmildrande omständigheter, däremot bör i viss begränsad 

utsträckning vid straffmätningen beaktas den tid de tilltalade varit frihetsberövade 

med restriktioner (restriktionerna hävdes den 18 oktober 2019). Vid en samlad 

bedömning bör straffmätningsvärdet för åtalspunkterna 1-3 uppgå till fyra år och 

sex månaders fängelse för varje tilltalad. Att tingsrätten har dömt för grovt 

vapenbrott och grovt häleri i brottskonkurrens med förberedelse till mord har inte i 

nämnvärd omfattning påverkat straffmätningen i skärpande riktning. För Alula 

Biadghilign tillkommer därutöver ansvar för brott mot lagen om brandfarliga och 

explosiva varor grovt brott, vilket bör föranleda ytterligare sex månaders fängelse. 

Annan påföljd än fängelse kan inte komma ifråga.  

 

För Rasmus Dahl ska också villkorligt medgiven frihet förklaras helt förverkad.  

 
Skadestånd 
 

Eftersom tingsrätten i fråga om Adrian Kastrati, fällt de tilltalade för förberedelse 

till mord ska också skadestånd utgå. Det yrkade beloppet är skäligt. 

I konsekvens med tingsrätten bedömning av åtalet för förberedelse till mord på 

Agron Kastrati ska dennes skadeståndsyrkande ogillas. Detsamma gäller Adrian 

Kastratis yrkande om skadestånd under åtalspunkt 4.  

 

Beslag och förverkande 
 

Eddie Jobe och Rasmus Dahl har motsatt sig förverkande av balaklavor men har i 

övrigt inte haft något att erinra mot åklagarens övriga yrkanden om förverkande. 



44

  
 

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
 
Avdelning 6 

DOM 
2019-11-11 
 

B 1275-19 
 

 
 
 

 
Alula Biagdhilign har inte haft något att invända mot åklagarens 

förverkandeyrkanden.  

 

Vapen och ammunition ska förverkas enligt vapenlagen. Mobiltelefon 

(admintelefonen) med GPS-sändare ska, enligt 36 kap. 2 § brottsbalken, förverkas 

som hjälpmedel vid brott medan medan balaklavorna ska förverkas med stöd av 36 

kap. 3 § p. 1 brottsbalken. Yrkandet om förverkande i åtalspunkt 4 ska bifallas 

enligt lag (2010:1011) om brandfarliga och explosiva varor. 

 

Alula Biadghilign har motsatt sig fortsatt beslag av mobiltelefon medan övriga inte 

haft något att invända. Det gäller även Jerry Forsberg, vars mobiltelefon tagits i 

beslag.  

 

Enligt 27 kap. 8 § sista stycket rättegångsbalken ska bevisbeslag bestå till dess 

domen vunnit laga kraft. Särskilda skäl som talar mot det har inte framkommit.  

 
Häktning 
 

För samtliga tilltalade föreligger risk för fortsatt brottslighet om de försätts på fri 

fot, därtill är för grovt vapenbrott inte stadgat lägre straff än fängelse i två år och det 

är inte uppenbart att skäl för häktning saknas. I fråga om Eddie Jobe föreligger 

också risk att han undandrar sig straff.  

 

Samtliga tilltalade ska därför kvarbli i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner 

laga kraft. 

  
Kostnad för försvarare och målsägandebiträde 
 
De tilltalades försvarare har yrkat ersättning och åklagaren har beretts tillfälle att 

lämna synpunkter.  
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Åklagaren har därvid inte haft något att invända mot begärd ersättning för 

målsägandebiträdet och för Rasmus Dahls försvar, omfattande även tidigare 

förordnad försvarare. Tingsrätten gör ingen annan bedömning.  

 

Åklagaren har däremot invänt mot begäran om ersättning från Ulrik Smedberg och 

Kurt Eriksson. 

 

Tingsrätten anser dock att den av Ulrik Smedberg begärda ersättningen i alla delar 

är skälig. I fråga om utlägg omfattar detta bl.a., som tingsrätten uppfattat det, att 

Ulrik Smedberg för Alula Biadghilgns räkning begärt ersättning för kostnaden för 

Anne Kihlgrens arbete och hörande som sakkunnig som rättegångskostnad. Med 

hänsyn till att Alula Biadghilign frikänts för de allvarligaste brottsmisstankarna i 

åtalspunkt 4 och att kostnaden får anses ha varit motiverad, bör ersättning av 

allmänna medel utgå.  

 

I fråga om Kurt Erikssons kostnadsanspråk noteras följande.  

 

Kurt Eriksson har yrkat ersättning med totalt 1 099 971 kr, varav 708 975 kr avser 

knappt 514 timmars arbete. Åklagaren har invänt att den nedlagda tiden är alltför 

hög och jämfört med nedlagd tid för försvararna för Rasmus Dahl. Åklagaren har 

därvid ansett det skäligt att Kurt Eriksson får ersättning för 355 timmars arbete samt 

i yrkad omfattning i övriga delar. Åklagaren har därvid riktat kritik mot Kurt 

Erikssons processföring som varandes oprecis och vidlyftig samt att Kurt Eriksson, 

utöver vad lojaliteten mot klienten kräver, låtit sig i allt för hög utsträckning, styras 

av Eddie Jobe.  

 

Tingsrätten gör följande överväganden.  

 

Ersättningen för arbete ska bestämmas med utgångspunkt i den tidsåtgång som är 

rimlig utifrån uppdragets art och omfattning. Det är ingen tvekan om att främst 
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målets omfattning krävt en betydande arbetsinsats. Det går likväl inte att bortse från 

åklagarens påstående om att Rasmus Dahl stått åtalad för identiska gärningar och att 

försvararna för denne nedlagt totalt 327 timmar, som då också omfattat att Jonas 

Lundberg, som förordnats som försvarare kort tid före åtals väckande, lagt ned 58 

timmar på inläsning. Den för försvaret av Rasmus Dahl nedlagda arbetstiden kan till 

viss del tjäna som måttstock för en rimlig tidsåtgång, även om jämförelser får göras 

med försiktighet utifrån att varje uppdrag är unikt och att försvararen har att förhålla 

sig lojal med sin huvudman. Eddie Jobe, som under målets handläggning själv 

tillskrivit tingsrätten med begäran om handlingar, besked och i vissa fall beslut, har 

säkerligen ställt osedvanligt stora krav på sin försvarares engagemang. Tingsrätten 

delar i viss mån den kritik åklagaren framfört. Kurt Eriksson har utfört arbete i 

sådan omfattning att det går utöver vad som skäligen kan ersättas inom ramen för 

sitt uppdrag. Kurt Eriksson får vara väl tillgodosedd med en ersättning motsvarande 

400 timmars arbete samt i övriga delar i enlighet med sin kostnadsräkning.  

 

HUR MAN ÖVERKLAGAR, se bilaga 3 (TR-01) 
Överklagande ställt till Hovrätten för Västra Sverige ska ha kommit in till 

tingsrätten senast den 2 december 2019.  

 

 

Caroline Björne       Mats Hagelin 

 

Frihetsberövande, se bifogade avräkningsunderlag 

 



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 6

Avräkningsunderlag
2019-11-11
Göteborg

Mål nr: B 1275-19

Postadress
404 83 Göteborg

Besöksadress
Ullevigatan 15

Telefon
031-701 10 06
E-post: avdelning6tgg@dom.se
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Telefax
031-774 00 92

Expeditionstid
måndag - fredag
08:00-16:30

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19930424-8157

  Datum för dom/beslut
  2019-11-11

  Efternamn
  Biadghilign

  Förnamn
  ALULA Lilay

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2019-01-27

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 6

Avräkningsunderlag
2019-11-11
Göteborg

Mål nr: B 1275-19

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19921120-1190

  Datum för dom/beslut
  2019-11-11

  Efternamn
  Dahl

  Förnamn
  Henning Mikael RASMUS

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2019-01-27

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
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Avräkningsunderlag
2019-11-11
Göteborg

Mål nr: B 1275-19

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19880517-5117

  Datum för dom/beslut
  2019-11-11

  Efternamn
  Jobe

  Förnamn
  EDDIE Robin

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2019-01-27

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 

Bilaga 3
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/
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Underlaget avser 

Person-/samordningsnummer/födelsetid 

19930424-8157 

Datum för dom/beslut 

2020-02-12 

Efternamn 

Biadghilign 

Förnamn 

ALULA Lilay 

 

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 

utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet 

har ägt rum under nedan angivna tider.  

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande 

 

Frihetsberövad  Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet  

 (lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår) 

2019-01-27 

 

2020-01-29 

 

 

 

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål 

☐ 
Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 

har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten  

(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande). 

 

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen 

☐ 
Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut 

eller strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade 

domar, beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen. 

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska i vissa 

fall tidigare domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 

strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 

(3 § 4 och 27 § förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.). 
 

 

 

……………………………………………… ………………………………………………. 

Underskrift  Namnförtydligande  
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Underlaget avser 

Person-/samordningsnummer/födelsetid 

19921120-1190 

Datum för dom/beslut 

2020-02-12 

Efternamn 

Dahl 

Förnamn 

Henning Mikael RASMUS 

 

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 

utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet 

har ägt rum under nedan angivna tider.  

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande 

 

Frihetsberövad  Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet  

 (lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår) 

2019-01-27 

 

 

 

 

 

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål 

☐ 
Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 

har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten  

(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande). 

 

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen 

☐ 
Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut 

eller strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade 

domar, beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen. 

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska i vissa 

fall tidigare domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 

strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 

(3 § 4 och 27 § förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.). 
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Underlaget avser 

Person-/samordningsnummer/födelsetid 

19880517-5117 

Datum för dom/beslut 

2020-02-12 

Efternamn 

Jobe 

Förnamn 

EDDIE Robin 

 

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 

utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet 

har ägt rum under nedan angivna tider.  

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande 

 

Frihetsberövad  Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet  

 (lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår) 

2019-01-27 

 

2020-01-14 

 

 

 

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål 

☒ 
Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 

har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten  

(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande). 

 

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen 

☐ 
Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut 

eller strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade 

domar, beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen. 

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska i vissa 

fall tidigare domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 

strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 

(3 § 4 och 27 § förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.). 
 

 

 

……………………………………………… ………………………………………………. 

Underskrift  Namnförtydligande  

Bilaga E



 
 

www.domstol.se  Bilaga 

 

 
 

www.domstol.se 

A
n

v
is

n
in

g
 f

ö
r 

ö
v
e
rk

la
g

a
n

d
e
 H

R
, 

a
v
g

ö
ra

n
d

e
, 

m
e
d

 p
t 

• 
P

ro
d
u
ce

ra
t 

av
 D

o
m

st
o

ls
v
er

k
et

 •
 2

0
1
7
-0

7
 

 

  

 

Hur man överklagar hovrättens avgörande 

______________________________________________________ 

Den som vill överklaga hovrättens avgör-
ande ska göra det genom att skriva till 
Högsta domstolen. Överklagandet ska dock 
skickas eller lämnas till hovrätten. 
 

Senaste tid för att överklaga 

Överklagandet ska ha kommit in till hov-
rätten senast den dag som anges i slutet av 
hovrättens avgörande. 
 
Beslut om häktning, restriktioner enligt 
24 kap. 5 a § rättegångsbalken eller rese-
förbud får överklagas utan tidsbegränsning. 
 
Om överklagandet har kommit in i rätt tid, 
skickar hovrätten överklagandet och alla 
handlingar i målet vidare till Högsta dom-
stolen. 
 

Prövningstillstånd i Högsta domstolen 

Det krävs prövningstillstånd för att Högsta 
domstolen ska pröva ett överklagande. 
Högsta domstolen får meddela prövnings-
tillstånd endast om 

1. det är av vikt för ledning av rätts-
tillämpningen att överklagandet prövas 
av Högsta domstolen eller om 

2. det finns synnerliga skäl till sådan 
prövning, så som att det finns grund för 
resning, att domvilla förekommit eller att 
målets utgång i hovrätten uppenbarligen 
beror på grovt förbiseende eller grovt 
misstag. 
 

Överklagandets innehåll 

Överklagandet ska innehålla uppgifter om 

1. klagandens namn, adress och 
telefonnummer, 

2. det avgörande som överklagas 
(hovrättens namn och avdelning samt 
dag för avgörandet och målnummer), 

3. den ändring i avgörandet som klaganden 
begär, 

4. de skäl som klaganden vill ange för att 
avgörandet ska ändras, 

5. de skäl som klaganden vill ange för att 
prövningstillstånd ska meddelas, samt 

6. de bevis som klaganden åberopar och 
vad som ska bevisas med varje bevis. 

 

Förenklad delgivning 

Om målet överklagas kan Högsta dom-
stolen använda förenklad delgivning vid 
utskick av handlingar i målet, under 
förutsättning att mottagaren där eller i 
någon tidigare instans har fått information 
om sådan delgivning. 
 

Mer information 

För information om rättegången i Högsta 
domstolen, se www.hogstadomstolen.se 

Bilaga B
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